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Sesiyle büyüledi
tarzıyla mest etti
SAHNEşovu, sesi ve şarkılarıyla
İzmirlilere keyifli bir akşam yaşatan güzel
şarkıcı Hande Yener, fuar kapsamında
düzenlenen çim konserlerinde pop ve
elektronik müzikten oluşan en sevilen
parçalarını seslendirdi.�12’de

‘Efeler kenti’nde
duygusal anlar
ÖDEMİŞ’İNdüşman işgalinden
kurtuluşunun 102. yılı kutlandı.  Ödemiş
Kent Konseyi gönüllülerinden oluşan ekip,
kurtuluş gününü hazırladıkları teatral
gösteriyle canlandırdı. 16 dansçının yer
aldığı gösteri göğüsleri kabarttı.  �3’te

‘Hemşehrilerimizi
mağdur etmeyiz’
İZMİR’DE yanan alanların imara açıldığı
iddialarına sert çıkan AK Parti Genel
Başkan Yardımcısı Hamza Dağ, “Kronik
muhalifler ve onların patolojik medya
uzantıları bu yalanı yine, yeni, yeniden
dolaşıma sokmuşlar” dedi.�4’te

Polat’tan tünel
parası tepkisi
AVRASYATüneli’nden geçişlerde ‘garanti
ödemeleri’ ile ilgili tek söz edilmediğini
ileri süren CHP İzmir Milletvekili Mahir

Polat, “Milletin
cebinden 5
kuruş
çıkmayacak
dediler, iki
tünel parasını
milletimize
ödetiyorlar”
diye konuştu.
�4’te

‘İŞSİZLİK PATLAR’
EKONOMİYİ zorlu bir sürecin beklediğini söyleyen
Ege Bölgesi Sanayi Odası (EBSO) Başkanı Ender
Yorgancılar, kritik süreçte yatırım, üretim,
istihdam, ihracat zincir ekseninin referans
alınması gerektiğini işaret etti. Yorgancılar’ın
açıklamalarını değerlendiren finans uzmanı Hale
Tok Savaşer, “Enflasyonla mücadele ederken
doğru adımları atamadık” saptamasında
bulundu. Savaşer, “Yurt içindeki talep
düşürülmeye çalışılırken üretimi zayıflattık.
İhracatçının desteklenmesi, üretimin artırılması
gerek.  Böyle giderse işsizlik  patlar” dedi.

‘İNCE AYAR GEREK’
TOKayrıca, “Ne yazık ki bu yük imalat sanayinde
ve en büyük yük sanayicinin üzerinde. Acil şekilde
ihracatçı üreticileri destekleyecek kredi paketleri
çıkarılmalı” diye konuştu. Yorgancılar’ın
açıklamalarını değerlendiren ekonomist Bülent
Toptaş da, “Böyle bir durumda zayıf bünyeli
firmalar daha çok etkilenecek. Bu durumda
ekonomiyi çok iyi tanımak gerekiyor. İnce ayarlar
yapılmalı. Sanayide nereler çok katma değer
üretiyor, nerelerde güçlendirme yapılırsa
istihdam ve büyüme etkisine katkı olur, bunlar
planlanmalı” ifadelerini kullandı. �9’da

TÜRKİYE’DE BİR İLK
TÜRK Standartları Enstitüsü, TS
EN ISO 56002 İnovasyon Yönetimi
Sistemi Sertifikası’nı İzmir
Büyükşehir Belediyesi İnovasyon
ve Teknoloji AŞ’ye verdi.
İnovasyon ve Teknoloji AŞ, bu
sertifikayı alan Türkiye’deki ilk
belediye şirketi oldu. 

‘ŞEREF BELGESİDİR’
“BU sertifika İzmir’i teknoloji
kenti yapma hedefimizin bir
şeref belgesidir” diyen Başkan
Cemil Tugay,  “Uluslararası
standartlarda çalışarak
İzmir’in teknoloji ve inovasyon
alanındaki yolunu birlikte
güçlendireceğiz” dedi. � 7’de

ÖZEL KADINLAR
FARK YARATACAK
İZMİR Büyükşehir Belediyesi, İzmir Kent
Konseyi, Çeşme Belediyesi ve Çeşme Kent
Konseyi’nin destekleriyle Alaçatı Açıkhava
Tiyatrosu’nda gerçekleştirilen konserde,
popüler müziğin öncü besteci ve
yorumcularından Sezen Aksu’nun şarkılarıyla

izleyiciler, nostaljik bir yolculuğa çıktı. Tülay
Aktaş Gönüllü Kuruluşlar Güçbirliği (TAGKGB)
sözcüsü Fatoş Dayıoğlu, “25. yılımızdan itibaren
başlattığımız konser projeleriyle birçok kişi ve
kuruma destek sağladık. Katkıda bulunmaktan
mutluluk duyuyoruz" dedi. � 5’te

Cumhuriyet Kadınları Korosu, Türk Anneler Derneği Çeşme,
İzmir, Karşıyaka ve Mordoğan şubelerinin projeleri için sahne aldı

1265

Tüketici fiyat
endeksi
ağustosta yıllık
51.97, aylık
yüzde 2.47
arttı. Artışın en
yüksek olduğu
ana grup yüzde
120,81 ile
eğitim oldu. 
� 9’da

Ağustosta
ZİRVE

eğitimde

93. İzmir
Enternasyonel
Fuarı, İEÜ
yürütücülüğünde
hayata geçirilen
Create in İzmir
Teknoloji ve
Yaratıcılık
Günleri’ne ev
sahipliği yapıyor.
� 10’da

Kariyer
için en
iyi rota 

FOÇA’DAelektrik kabloların yanmasıyla
başlayan sıkıntılı süreç sokakları
köstebek yuvasına çevirse de beklenen
açıklama Belediye Başkanı Saniye Bora
Fıçı’dan geldi. Başkan Fıçı, “Bugün
çalışmalar başlıyor. Hemşehrilerimden
biraz daha sabır istiyorum” dedi. �6’da

PASİFİKOkyanusu'nda yapılan son
araştırmalar, derin deniz ekosistemlerine
ve oksijen üretimine dair anlayışımızı
kökten değiştirebilir.�8’de

İBRAHİM KOÇBAŞ

Geleceğin
‘Tomris’leri…

kocbas.ibrahim@gmail.com
5

AHMET DOĞRUYOL

Aile hekimliğinden
aile müteahhitliğine...
ahmetdogruyol35@gmail.com

7

Açma…

4KAZIM ERKMEN

kazimerkmen@gmail.com

BUCA’DA OKULLAR
PIRIL PIRIL OLDU

ÇİĞLİ MECLİSİ’NDE
HAREKETLİ ANLAR

İZMİR’İN GURURU
ŞAMPİYON KIZLAR

FOÇALILAR’IN 
canı burnunda

EKONOMIDE
YENI SENARYOLAR
EBSO Başkanı Ender Yorgancılar’ın sanayideki sıkıntıları paylaştığı açıklamayı
değerlendiren ekonomistler, sorunlar için acil çözüm gerektiğini dile getirdi 

AYLA KUBLAY

ayla1kublay1@gmail.com

Stressizliğe kucak
açma zamanı

‘DAHA COK İSİMİZ
COK YOLUMUZ VAR’
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay, İzmir’in teknoloji ve inovasyon
konusunda öncü şehir olma yolunda emin adımlarla ilerlediğini ifade etti 
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Hamza Dağ

Mahir 
Polat

Hale Tok SavaşerEnder Yorgancılar Bülent Toptaş
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Akdeniz’in incisi olarak adlandırılan
Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti
(KKTC) turizmde atağa kalktı. KKTC

Turizm Planlama Dairesi istatistiklerine
göre, yılın ilk altı ayında
Türkiye’den
KKTC’ye
tatil için

gidenlerin
sayısı yüzde 30
artışla 815 bine ulaştı. Bu
sayının yıl sonuna kadar iki milyona
yaklaşması bekleniyor. 

Turistlerin Kıbrıs’ı tercih etmesi için
neden çok. Masmavi denizi ve temiz
kumsalları, eşsiz otelleri, eğlenceli gece
hayatı, binlerce yıllık tarihiyle Kıbrıs
herkese gönünce bir tatil yaşatacak farklı
deneyimler

sunuyor. 
Kıbrıs’ta talep gören bölgelerin

başında Girne, Bafra, Lefkoşa, Magosa ve
İskele geliyor. En yoğun talebi pek çok
casino ve otele ev sahipliği yapan Girne
Bölgesi alıyor. Hemen ardından Deluxe

otelleri ile adından söz ettiren
Bafra Bölgesi geliyor. Başkent

Lefkoşa Casino ve iş
seyahatleri için talep alıyor.

Mağusa bölgesi ise hem
şehire yakınlığı hem de

alternatifli otelleri ile
talep görüyor. Kıbrıs’ın

yükselen yıldızı olan
İskele Bölgesi’ne

yönelik talep de
giderek artıyor. 

� Shakespeare'in
Othello'suna konu oldu

Kıbrıs’ta tarih ve
doğa meraklıları için

görülecek çok yer var.
Girne Kalesi, Kıbrıs’ın
sembol yapılarından biri.
Venedik’ten Osmanlı’ya

kadar tarihi izlerin
bulunabileceği kalede zindanları
gezebilir ve iki bin yıllık bir tarihi eser

olan batık gemiyi içeren müzeyi ziyaret
edebilirsiniz. Kıbrıs’ın en eski antik
kentlerinden biri olan Salamis’i gezebilir,
Beylerbeyi köyünde yer alan Bellapais
Manastırı'nda mum yakabilirsiniz.

Mağusa'da da liste uzun:
Shakespeare'in Othello'suna konu olan
Othello Kalesi, 16’ncı yüzyıldan kalma
Venedik Kraliyet Sarayı, St. Francis

Manastırı ve Kilisesi,
Mağusalı zengin bir Rum
tüccar tarafından
yaptırılmış St. George
Kilisesi, hastaların ve

yaşlıların
korunması

için inşa
edilen,

günümüzde Kıbrıs Sanat Derneği olarak
kullanılan Hospitaller Kilisesi, Cafer Paşa
Hamamı, Canbulat Müzesi, Namık Kemal
Zindanı... Namık Kemal yazdığı Vatan
Yahut Silistre oyunundan dolayı
sürüldüğü bu binada 38 ay kalmış.

� Sophia Loren’in evi
de Kıbrıs’taydı

Mağusa'nın hemen
bitişiğindeki Palm Beach,
Kıbrıs Barış Harekatı'nın
yapıldığı 1974 yılına kadar
Akdeniz'in en popüler
plajlarından biriydi.
Aralarında Sophia
Loren'in de bulunduğu
dünyaca ünlü birçok
sanatçının evi de bu
sahildeydi.Şehir
kalabalığından uzaklaşıp
sakin bir gün geçirmek
için Zafer Burnu olarak
anılan adanın en uç
kısmında yer alan Karpaz Yarımadası`nı
gezebilir ve denize girebilirsiniz. 

Kıbrıs’a gitmişken pek çok kültürün
birleşiminden ortaya çıkan yerel
yemekleri mutlaka tatmalısınız. Kleftiko
ve pilavuna gibi yemekler, molehiya,
pirohu, şeftali kebabı, çeşit çeşit balıklar,
koyun sütünden yapılmış hellim ve hellim
kızartması, tatlı olarak da macun,

gullurikya, şamişi ve ekmek
kadayıfı Kıbrıs’ın

nadide

lezzetleri arasında. 
� Birbirinden güzel otellerde sınırsız

eğlence
Konaklayacak yerler arasında Girne’de

Acapulco Resort Hotel, Elexus
Hotel&Resort Hotel, Merit Park Hotel,

Merit Crystal Hotel,
Bafra’da Limak Cyprus
Deluxe Hotel, Nuh'un
Gemisi Hotel ve
İskele’de The Arkın
İskele Hotel kaliteleriyle
ve sundukları benzersiz
deneyimlerle öne
çıkıyor. Bu birbirinden
güzel otellerde
gündüzleri deniz-güneş-
kumun tadını çıkartırken
akşamları ise ister
casinoda şansınızı
deneyebilir isterseniz
eşsiz mekânlarında
eğlencenin tadına
varabilirsiniz. Ünlü

sanatçıların sahne aldığı konserler de
tatile keyif katıyor. 

Kıbrıs’ın vazgeçilmez tatil
beldelerinden biri olduğunu vurgulayan
Coral Travel Türkiye Genel Müdürü
Mehmet Kamçı, “Doğanın, tarihin ve
eğlencenin merkezi olan Kıbrıs’a Türk
turistlerin ilgisi her geçen gün artıyor”
dedi. Kamçı, “Sunduğumuz pek çok farklı
temaya sahip otel ve paket seçenekleri
büyük ilgi görüyor. Ailece, arkadaşlar ile
veya sevdikleriyle tatile çıkmak isteyenler

Kıbrıs’ta yaşamak istediği tatile
kolaylıkla ulaşabiliyorlar” diye
konuştu. (Haber Merkezi)
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birçok ünlünün gözde tatil mekânı

Kıbrıs’a giden Türk turist sayısı bu

yılın ilk yarısında yüzde 30 artış

gösterdi. Denizi, kumu ve güneşinin yanı

sıra tarihi ve kültürüyle de mutlaka

görülmesi gereken Kıbrıs’taki

birbirinden keyifli 

alternatifleri sizin için 

derledik

Akdeniz’in incisi Kıbrıs
turizmde rekora koşuyor
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Törende; saygı duruşu
ve istiklal marşımızın
söylenmesinin
ardından Atatürk
anıtına çelenkler
konuldu. Üç pare top
atışının ardından
siren sesleri kentin
dört bir yanından
yankılandı. Belediye
Başkanı Mustafa Turan
konuşmasında; “İşgale karşı
"İlkkurşun Direnişi" ile ayağa
kalkıp, Kuvayı Milliye destanını
yazan tarihi topraklarda kuşaktan
kuşağa onurla yaşamanın efsanevi
yıldönümlerinden birini yaşıyoruz
hep birlikte…Tarihe şöyle bir
baktığımızda Mustafa Kemal’in
“özgürlük ve bağımsızlık” ışığıyla
aydınlanan ülkemizde; acılarımızı,
çilelerimizi yoğuran, bu toprakları
bize vatan yapan atalarımızı bir kez
daha minnet ve şükranla yad
ediyoruz” dedi. 

‘HÜR BİR ÜLKE’
‘31 Mayıs’ı, 1 Haziran 1919’a

bağlayan gecede, düşmana direnen
Ödemişliler, onurlu ve

fedakarlıklarla
dolu bir mücadelenin sonucunda 3
Eylül 1922’de zafere kavuştu’
sözleriyle konuşmasını sürdüren
Turan, “Bizler; bir zamanlar bu
topraklarda yaşanan zulümleri,
ağlayan anaları,  yitirilen canları,
yetim kalmış evlatları unutmadık,
unutmayacağız. Sevgili Ödemişliler,
Kuvayı Milliye’nin kahraman
torunları, yarınlarımızın sahipleri
sevgili gençler, Tarihe ilk kurşunu
atan şehir olarak adını yazdıran
Ödemişimiz, Cumhuriyetin
ilanından bugüne dek olduğu gibi,

Atatürk ilke ve devrimlerinden,
aklın ve bilimin yolundan asla
ayrılmayacaktır” dedi.
Konuşmaların ardından zeybek
gösterileri yer aldı.

TEATRAL GÖSTERİ
Ödemiş Kent Konseyi

gönüllülerinden oluşan ekip,
kurtuluş gününü hazırladıkları
teatral gösteriyle canlandırdı. 16

dansçının yer aldığı gösteride
izleyenler, duygusal anlar yaşadı.
Tören sonrası Saraçoğlu
Caddesi’nde kortej yürüyüşü
gerçekleşti. Korteje,  Foça
Jandarma Komando Okulu ve
Eğitim Merkez Komutanlığı
Jandarma Bandosu ile komando
ekiplerinin katılmasıyla coşkulu bir
törenle ve kortej yürüyüşü
gerçekleşti. (Haber Merkezi)

Bağımlı gaspçı katil tutuklandı

Park halindeki kamyona çarptı
Feci kaza Kemalpaşa’da İzmir- Ankara

asfaltı 75. Yıl Cumhuriyet Mahallesi
Yol Kenarı Denetim İstasyonu
mevkisinde meydana geldi.
Turgutlu'dan İzmir'e giden Hüseyin
Ali C. (54) yönetimindeki  otomobil,
sürücüsünün direksiyon kontrolünü
yitirmesi sonucu karşı şeride geçti.
Otomobil, Tuncay Y. (57)
yönetimindeki otomobille çarpıştı.
Kaza yerine gelen sağlık ekiplerince
yapılan inceleme sürücülerden
Hüseyin Ali C. ile yakını Zeliha C.'nin
hayatını kaybettiği belirlendi. Diğer
sürücü Tuncay Y., yakınları Gülay Y.
ve Bekir Y. ise yaralı olarak Turgutlu
Devlet Hastanesi'ne kaldırıldı. (DHA)

İstasyon duvarına
çarpan genç öldü

Karabağlar’da
içki içip, evine
giden Kayhan
Barbak ile eşi
Zehra Barbak
'kıskançlık'
nedeniyle
tartıştı.
Tartışmanın
büyümesi ile

Kayhan Barbak, mutfaktan bıçak aldı.
Barbak'ın 3 bıçak darbesiyle
yaraladığı Zehra Barbak, yardım
istemek için dışarı çıkıp, eşi
tarafından bıçaklandığını söyledi.
Gelen sağlık ekibi Barbak'ın hayatını
kaybettiğini belirledi. Polis ekipleri,
Kayhan Barbak'ı suç aleti bıçak ile
yakaladı. İzmir Cumhuriyet
Başsavcılığı tarafından hazırlanan
iddianamede Kayhan Barbak için 'Eşi
kasten öldürmek' suçundan
ağırlaştırılmış müebbet hapis cezası
istendi. İddianame, ağır ceza
mahkemesince kabul edildi. (DHA)

Kuşadası’nda
nadir bulunan
'Ölmez
çiçeği'nin
sadece 11
adet kaldığı
belirlendi.
Endemik tür
olan çiçeği
koparmanın
cezasının 387
bin 141 TL
olduğu
belirtildi. İl
Jandarma
Komutanlığı
Çevre Doğa
ve Hayvanları

Koruma Tim Komutanlığı timleri,
'Altın otu' da olarak bilinen 'Ölmez
çiçeği'nin bölgede 11 adet kaldığını
tespit etti. Jandarma ekipleri
tarafından kontrolleri
gerçekleştirilen çiçeği koparmanın
cezasının ise 387 bin 141 TL olduğu
belirtildi. Ekipler, çiçeği koparmanın
cezasına ilişkin vatandaşları
bilgilendirdi. (DHA)
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Çiğli’de emniyet şeridinde bulunan park halindeki
kamyona arkadan çarpan motokurye, kaza
yerinde hayatını kaybetti. Kaza İzmir
Otoyolu'nda meydana geldi. Edinilen bilgiye
göre, Aliağa yönünden Karşıyaka istikametine
seyir halinde olan motokurye Özgür Çıplak'ın
kullandığı motosiklet, emniyet şeridinde arıza
nedeniyle park halinde olan M.K.
yönetimindeki asansör yüklü kamyona
arkadan çarptı. Çarpmanın etkisiyle birlikte
Çıplak, motosikletten savrularak yolda
sürüklendi. Yapılan kontrolde Çıplak'ın
yaşamını yitirdiği belirlendi. Talihsiz
motokuryenin cansız bedeni, yapılan
incelemenin ardından İzmir Adli Tıp Kurumu
morguna kaldırıldı. Kazayla ilgili başlatılan
soruşturma sürüyor. (İHA)

Kemalpaşa’da kaza: 2 ölü 3 yaralı

Kütahya’da akaryakıt istasyonunun
duvarına çarpan otomobilin sürücüsü
Mehmet Ali Güler (21), hayatını
kaybetti. Güler’in 2 ay önce askerden
geldiği, otomobili ise kazadan 3 gün
önce babasının hediye olarak aldığı
öğrenildi. Kaza, Emet’te meydana
geldi. Mehmet Ali Güler'in kontrolünü
yitirdiği otomobil, akaryakıt
istasyonunun duvarına çarptı.
Çarpmanın şiddetiyle duvar
yıkılırken, Güler otomobilde sıkıştı.
İtfaiye ekiplerinin araçtan çıkardığı
Güler, kaldırıldığı hastanede ilk
müdahalesinin ardından Kütahya
Şehir Hastanesi'ne sevk edildi.
Ameliyat edilip, yoğun bakım
ünitesinde tedaviye alınan Güler,
yaşamını yitirdi. (DHA)

Zehra'yı öldüren 
eşine müebbet 

‘Ölmez çiçeği'ni 
koparmayın!...

Torbalı Ayrancılar'da taksi
sürücüsü İbrahim Karabacak'ı
gasbeden ve ardından
tabancayla vurup öldüren
Bülent Şengün (37), daha
sonra başka bir aracı
gasbederek bir markette
çalışan 16 yaşındaki İlayda
Algar'ı aynı tabancayla vurdu
ve ağır yaraladı. Zanlı daha
sonra Karabağlar Aydın
Mahallesi'nde ATM'den para
çeken Ali S.’yi takibe alarak
aracına binmesini bekledi ve
ardından yolcu kapısını açıp
yanına oturdu. Tabancasıyla
Ali S.’yi tehdit edip, kenti
dehşete düşüren katilin kendisi olduğunu
söyledi. Dehşete kapılan Ali S. kornaya
basıp yardım çığlıkları atınca araçtan inen

Bülent Şengün kaçtı. Buradan Paşaköprü
Mezarlığı’na gelen Şengün, Engin Ket'i de
gasbedip, tabancayla vurdu ve öldürdü.

Şengün, Engin Ket'in cebinden
araba anahtarını alıp Gaziemir'de
bulunan Optimum Alışveriş
Merkezi’ne gitti. Burada da bir
vatandaşı darp ederek parasını
gasp etti. Gümüldür istikametine
doğru araçla kaçtığı öğrenilen
Bülent Şengün, Menderes İlçe
Emniyet Müdürlüğü Suç Önleme
ve Soruşturma Büro Amirliği
ekipleri tarafından yakalanarak
gözaltına alındı. Şengün'ün
ifadesinde, cezaevindeyken
uyuşturucuya bulaştığı, para
bulmak için çalıştığı işlerde
başarılı olamamasının ardından
uyuşturucu parası için gasp ve

cinayet suçlarını işlediğini söylediği öne
sürüldü. Katil, çıkarıldığı mahkemece
tutuklandı. (İHA)

Ödemiş’te kurtuluşun
102. yıl coşkusu vardı
Ödemiş’in düşman işgalinden kurtuluşunun 102. yılı, törenlerle kutlandı.
Törende kurtuluş günü canlandırması izleyenlere duygusal anlar yaşattı
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AK Parti İzmir Milletvekili Yaşar
Kırkpınar, İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay’ın olumlu adımlar
atmak yerine eleştirel bir tavır
takındığını belirtti. “İzmir’in hali ortada”
diyen Kırkpınar, “Malum artık İzmir
ülke gündemini işgal etmeye devam
ediyor. Daha geçen hafta belediye
başkanı çok önemli itiraflarda bulundu.
İzmir’in altyapısının, üst yapısının
yetersiz olduğunu işin içinden
çıkılamadığını kokunun giderilemediğini
söyledi. Ölü balıklarla birlikte anlaşıldı
ki İzmir’in denizi de havası da oksijensiz
bırakıldı.  Hatta ‘çaresiz kaldım el
uzatıyorum’ diye de açıklama yaptı.
İzmir’in yönetilemediğini İzmir’de bir
yönetim sorunu olduğunu vurgulayan
Tugay’ın Soyer‘le de zaman zaman basın
üzerinden atıştığını hepimiz çok iyi
biliyoruz.  Bizler de İzmir’in bu içler acısı
durumunun ortadan kaldırılması için
elimizden geleni yapacağımızı söyledik,
ifade ettik. Ama o gün bugündür
belediye başkanı hükumetle ilgili ağır
eleştiriler de bulunuyor, asılsız
suçlamalarda bulunarak topu taca
atıyor. Çok pardon da 25 yıldan beri
İzmir’i kim yönetiyor” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

AK Parti Genel Başkan
Yardımcısı Hamza Dağ,
geçtiğimiz günlerde Resmi
Gazete'de yayınlanan ve
sosyal medya üzerinden
'Yanan ormanlık alanlar
imara açıldı' iddialarına
karşılık verdi. Dağ, Kronik
muhalifler ve onların
patolojik medya uzantıları
“İzmir’de yanan alanlar imara
açıldı” yalanını yine, yeni,
yeniden dolaşıma sokmuşlar"
ifadelerini kullandı.

"Böyle bir durum söz
konusu olmamıştır" diyen
Dağ, "2020’de yaşanan İzmir
Depremi’nin ardından yeni ve
güvenli konutlar inşa edilmek
üzere söz konusu alan orman vasfından o yıl
çıkarılmıştır. Danıştay tarafından usüldeki
eksiklikler sebebiyle iptal edilen karar aynı
bölge için eksiklikler giderildikten sonra tekrar
resmi gazetede yayınlanmıştır. Yani Bayraklı
ilçemizdeki alan için alınan bu karar,
yaşadığımız son orman yangınından önce
alınmıştır. Bununla birlikte; orman vasfından
çıkarılan arazinin iki katı kadar bir arazi,
ağaçlandırılmak üzere Orman Genel

Müdürlüğü’ne tahsis edilmiştir. Recep Tayyip
Erdoğan ve AK Parti, deprem, sel, yangın gibi
afetler sonrası gösterdiği özveri ile vatandaşa
“Başımıza bu felaket geldi ama hükümet bizi
mağdur etmez” güvenini yaptıklarıyla vermiştir.
Bu noktada millet nezdinde rüştünü
ispatlamıştır. AK Parti döneminde Türkiye,
Avrupa’nın en fazla ağaçlandırma yapan ülkesi
hüviyeti kazanmıştır.

Peki ya bu yalanları ortaya atanlar, onları
besleyenler ve siyaseti bu yalan batağında

boğma arzusunda olanlar ne yapmıştır?" dedi.
"Deprem için çivi çakmaz, yangın sonrası

fidan dikmez, selin ardından yollar kuruyana
dek kendilerini göstermezler. 

Asırlık ağaçları katleder, sessizliğe
gömülürler. Körfez’de balıkların ölümüne
sebep olurlar. Suçu balıklara atarlar" diyen Dağ,
"Biz yaralarımızı sarar, her felaketten sonra
şehrimizi ayağa kaldırır, hemşehrilerimizi
mağdur etmeyiz. Siz gölge etmeyin, başka ihsan
istemeyiz" ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

20 Aralık 2016 tarihinde
hizmete alınan Avrasya
Tünelinden 7 yıl 8 aylık süreçte
geçen araç sayısı belli oldu.
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı
Uraloğlu yaptığı açıklama da
Avrasya Tünelinden bugüne
kadar geçiş yapan araç
sayısının 141 Milyon olduğunu
belirtirken günlük garanti
edilen 70 bin araç sayısının da
aşıldığını söyledi. CHP İzmir
Milletvekili Mahir Polat,
yapılan açıklamada geçen araç
sayısının belirtildiğini ancak
garanti edilen araç sayısı ve
garanti ödemelerine ilişkin
yine tek söz edilmediğini ileri
sürdü. Polat, geçen 7 yıl 8 aylık
süreçte işletmeci firmaya
garanti edilen 192 Milyon araç
garantisine ulaşılamadığının
altını çizerek bugüne kadar
toplam 141 Milyon araç
geçişinin sağlandığını yaklaşık
51 milyon geçmeyen aracın ve
garanti edilen geçiş ücreti
farkının Hazine tarafından
dolayısıyla millet tarafından
işletmeci firmaya ödendiğini
iddia etti. İktidar yetkililerinin
bayram tatillerinde geçiş yapan
araç rakamlarını rekor diyerek
paylaştığına vurgu yapan Polat,
2023 yılı sonuna kadar Avrasya
tünelinden 7 yıl sonunda

garanti edilen geçiş sayısına
ulaşılamadığını ileri sürerek,
“Avrasya Tüneli 2042 yılına
kadar yapımcı firma tarafından
işletileceğini biliyoruz. 2016
Aralık ayında hizmete alınan
tünel için geçiş ücreti olarak
firmaya 4 Dolar+ KDV+ABD
tüketici endeks farkı garanti
edildiği belirtiliyor. Tünelin
toplam maliyetinin 1 Milyar
245 Milyon dolar. Firmaya 7
yıl için garantiler nedeni ile

toplam garanti ödeme
tutarının 700 Milyon Doların
üzerinde ve firma tüneli 18 yıl
daha işletecek. İşletmeci
firmanın işletme süresi
sonunda sadece Hazinenin
ödeyeceği fark ödemesi ile 2
tünel parasını elde edecek.
Milletin cebinden 5 kuruş
çıkmayacak dediler iki tünel
parasını milletimize
ödetiyorlar” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı Hamza Dağ, İzmir’de yanan alanların imara
açıldığına dair haberlere sert çıktı, “Yalanlarını yine dolaşıma sokmuşlar” dedi

CHP İzmir Milletvekili Mahir Polat, “Milletin cebinden 5 kuruş
çıkmayacak dediler iki tünel parasını milletimize ödetiyorlar” dedi

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Halk
TV'de gazeteci İsmail Küçükkaya'nın
gündemki konulara ilişkin sorularını
cevapladı. CHP olarak erken seçime
nasıl baktıkları konusunda konuşan
Özel, "2025 Kasım'da koyalım
sandıkları. Erdoğan da aday olsun. Yeni
bir süreci başlatalım. Erdoğan 2026'nın
baharında sandığı koysun, aday olsun,
biz de onu yenelim. Ben şunu istemem
23 yıl kazandı kazandı aday olamadı
gitti. Öyle bir şeyi Türk siyasi tarihine
bırakmak istemem. Erdoğan'ı
yenebileceğimizden hiçbir şüphem yok.
Erdoğan 2026'nın baharında sandığı
koysun, şüphem yok Erdoğan'ı
yenebiliriz" dedi. AK Partinin

enflasyonu düşüremediğini, derin
yoksulluğa da bir çare bulamadığını
ileri süren Özel, “O yüzden gündemi
başka taraflara çekmeye çalışıyor. Çok
dikkatli olmak lazım. Türkiye'de sürekli
bir çatışma olsun ve biz buradan eski
gücümüze kavuşalım hayali var.
Erdoğan'a şunu empoze etmişler:
Açsın, yoksulsun ama Türkiye büyük.
Yoksa ezanı susturacaklar, bayrağı
indirecekler” ifadelerini kullandı.
Sokak röportajından sonra gözaltına
alınan Dilruba konusuna da değinen
Özel şunları söyledi: “Ben gencecik bir
kadının sırf konuştu diye içeri
atılmasına, gecenin bir yarısında da
bırakılmasına itirazım var. Dilruba'nın

sözlerinin belli yerleri haklı ama
kullandığı bazı ifadeler vatandaşın
kalbini kırabilecek, AKP'ye oy veren
vatandaşın kalbini kıracak sözler.
Buraların da onarılması lazım.
Dilruba’ya, sahip çıkıp işimize
bakacağız.” Öte yandan, sokak
röportajındaki sözleri nedeniyle
tutuklanan ve 18 gün sonra
cezaevinden tahliye edilen Dilruba
Kayserilioğlu hakkında yürütülen
soruşturma tamamlandı. İzmir
Cumhuriyet Başsavcılığı, Kayserilioğlu
hakkında "Halkı kin ve düşmanlığa
tahrik veya aşağılama" suçundan 4,5
yıla kadar hapis istemiyle dava açtı.
(Haber merkezi) 

4 Eylül 2024 Çarşamba4 POLİTİKAEditör: Kazım Erkmen Tasarım: Caner Tok

ERKMEN

DOĞRUSÖYLEYENİ
KAZIM

Açma…
Yazımın başlığına bakıp yanlış anlamayın…

Anlatmak istediğim “Açma”, kahvaltılık bir
hamur iş değil, ormancılıkta kullanılan bir terim.
Özellikle orman kenarı arazilerde
gerçekleştirilir bu eylem. Bazı kendini bilmez ve
yasa tanımazlar, kendilerine ait bir araziye
komşu ormanı, yavaş yavaş, metre metre
kimseye hissettirmeden katarlar. İşte buna
“Açma” denir… 

Kimseyi suçlamak istemem ama genellikle
orman köylerinde gerçekleşen bu olaylarla
Türkiye’de orman varlığı ciddi kayıplara neden
olmuştur. Çoğu zaman ormanları korumakla
görevli olanlar, bu olayı seneler içinde
olduğundan ya fark etmezler ya da bir nedenle
göz yumarlar veya yummak zorunda kalırlar.
Çıkın şöyle ormanlarımıza bir bakın böylesini
çok görürsünüz.

“Açma” eylemleri, en az orman yangınları
kadar zararlıdır. Milli servet olan ormanlarımız
bu yolla hem yok olup gitmekte hem de kamu
zararı oluşturarak, tüyü bitmemiş yetimin hakkı
yenmektedir. Orman Teşkilatımız, tıpkı orman
yangınlarında olduğu gibi “açma” vakaları ile
mücadele etmektedir. Ancak ne kadar
mücadele edilse de davalar, mahkemeler
derken, iş uzayıp gitmektedir.

Biliyorsunuz Agustos ayı içerisine İzmir
yangınlarla boğuştu. Karşıyaka ve Bayraklı
ilçeleri arasında kalan Yamanlar Dağı’nın
Körfez’e bakan yüzü yandı kül oldu. Bayraklı’ya
bağlı Onur Mahallesi civarında piknikten çıktığı
iddia edilen yangın ilk etapta söndürülmüştü.
Ama sonra yeniden patladı. Sonunda, Örnekköy
sırtları ile Doğançay ve Sancaklı köylerini de
etkiledi. Nihayet söndürülebildi ama, artık
yanacak orman kalmamıştı.

Orman Kanunu’na göre, ister yanan isterse
açma yapıldığı tespit edilen alanlar, Orman
Teşkilatı’nca ivedilikle yeniden ağaçlandırılır.
Bu ana kuraldır. Kesinlikle kaderine
terkedilemez. İzmir’de de mutlaka bu kuralın
uygulanacağından, Yamanlar’da yanan alanların
bir karışının bile arsa mafyasına
kaptırılmayacağından eminim. Nitekim Orman
Bölge’den konuştuğumuz ormancılar da bunun
garantisini verdi.

Ancak, geçtiğimiz gün Resmi Gazete’de
yayınlanan bir Cumhurbaşkanlığı Kararı ile
Bayraklı’da bazı ormanlık alanların, orman
tahdidi dışına çıkarıldığını öğrendik. İlk etapta
yüreğimiz “cız” etti. Kararda bir de kroki vardı.
Krokiyi bu işin uzmanlarına incelettirdik,
ormancılara da sormayı ihmal etmedik. Olmaz
ama, yanan alanlar, orman dışına mı
çıkarılmıştı. Sonuçta bu alanın, yanan alanların
hemen yanı başında, TOKİ deprem
konutlarının inşa edildiği bir bölgeyi kapsadığı
ortaya çıktı. 

Çünkü daha dün bir, bugün iki. Yangının
daha “kırkı” bile çıkmamıştı. Sayın
Cumhurbaşkanı yanılmış veya yanıltılmış
olamazdı. Orman Teşkilatımızdan aldığımız
teyit de yüreğimize su serpti. Çünkü o yanan
alanlarda imar baskısıyla açılacak bir gediğin,
alanın çok büyük bir bölümüne sirayet etmesi
işten bile değildi. Cumhurbaşkanı Kararı’nın
eski bir dava ile ilgili olması da sevindiriciydi.

Bizler, İzmir gibi “orman ve ağaç yoksunu” bir
metropolde yaşayanlar, ormanlarımızın
gözümüz gibi korunmasını, yangınların
olmamasını, olursa da hemen ağaçlandırılmasını
istiyor ve bekliyoruz. Yamanlar yandıktan sonra
sadece doğuda Nif Dağı’ndan Buca’ya doğru
uzanan ormanlarla, bir de Narlıdere-Balçova
arasındaki yeşil örtüyle avunmak zorundayız. Ve
herkes şahit ki, Türkiye’nin dört bir yanına
yağmur ve kar yağarken, İzmir kuraklıkla
boğuşuyor. Barajlarımız tamtakır. Sebep
yağmur çekecek kadar ormanımızın olmaması.

Dilerim yanan alanlar tekrar orman olur, yeşil
örtüye bürünür, yağmur çeker. Yoksa çoğa
kalmaz İzmirlilerin kenti terk etmek zorunda
kalacağından eminim.

Ulu Hakan Fatih Sultan Mehmed Han’ın bir
sözü bize çok şey anlatıyor: “Ormanlarımdan bir
dal kesenin başını keserim.”

İsterim ki bu anlayış, bizleri yönetenlere ilham
olur…

kazimerkmen@gmail.com
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Özgür 
Özel

“Gölge etmeyin
ihsan istemeyiz”

Hamza
Dağ

“İzmir’i 25 yıldan 
beri kim yönetiyor”

Yaşar
Kırkpınar

“Garanti ödemeler 
her yıl rekor kırıyor”

Mahir
Polat
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ESHOT Genel Müdürlüğü, önceki gün
Narlıdere’de bir minibüs şoförü
tarafından sözlü ve fiziksel saldırıya

uğrayan kadın sürücü Esra
Ş.’ye sahip çıktı. Bozoğlu,
“Zanlının en üst sınırdan ceza
alması için kurum olarak
hukuki sürecin tarafı ve
takipçisi olacağız. Minibüsün
çalışma ruhsatına ilişkin
yaptırımlar da değerlendirme
aşamasında” mesajı verdi.
Bozoğu,“İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin tüm birimleri
gibi ESHOT Genel
Müdürlüğü’nün de toplumsal
cinsiyet eşitsizliği ile
mücadelede durduğu nokta

herkesin malumudur. Kadın şoför
istihdamı politikamız, bunun en somut
göstergesidir” dedi. (Haber Merkezi)

Yeni eğitim öğretim yılının başlamasına
sayılı günler kala Buca Belediyesi,
çocukların daha hijyenik şartlarda
eğitim görebilmeleri için okullarda

temizlik seferberliği başlattı.
Buca Belediye Başkanı Görkem
Duman,  çalışmanın ilçe
genelindeki tüm okullarda
yapılacağını söyledi.  Eğitime
desteğini sürdüren Buca
Belediyesi, ilçedeki okullarda
temizlik çalışması
gerçekleştiriyor. Temizlik İşleri
Müdürlüğü’ne bağlı ekipler
arazöz ve büyük süpürge
araçları ile tüm okul bahçesini
baştan aşağı yıkıyor. Park ve
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri ise
okullardan gelen talepleri

değerlendirerek, bahçelerdeki ağaçların
budamasını ve bakımlarını yapıyor.
(Haber Merkezi)

Mevsimsel şartlar nedeniyle
artış gösteren haşerelere karşı
kararlı bir mücadele sergileyen
Karşıyaka Belediyesi, İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin iş
birliğiyle ilçe genelinde ilaçlama
çalışmalarını sürdürüyor. Daha
önceden belirlenen ve düzenli
olarak takip edilen üreme
noktalarında yürütülen ilaçlama
çalışmalarına ek olarak; Karşıyaka
Belediyesi Çevre Koruma ve
Kontrol Müdürlüğü ekipleri,
şikayetlerin yoğunlaştığı bölgeleri

tespit ederek toplu
saha çalışması
gerçekleştiriyor. Son
olarak Örnekköy
Mahallesi’nde yapılan
çalışma kapsamında
çöp konteynerleri,
rögar kapakları ve
yeraltı sistemleri başta
olmak üzere bölge
genelinde detaylı bir
ilaçlama
gerçekleştirildi. Ayrıca,
bahçelerde su
biriktirilen ağzı açık
kaplar, saksı altlıkları,
eski otomobil
lastikleri, temizliği
düzenli yapılmayan su

depoları gibi haşere ve sineklerin
üremesine zemin oluşturacak
alanlar da ilaçlandı. Karşıyaka
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal
“Karşıyakamızda daha sağlıklı ve
temiz bir yaşam alanı oluşturmak
amacıyla çalışmalarımızı yoğun bir
şekilde sürdürüyoruz. Tüm
haşerelere karşı İzmir Büyükşehir
Belediyesi ekiplerinin iş birliğinde
gerçekleştirdiğimiz uygulamaların
yanı sıra toplu saha ilaçlamalarına
devam ediyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

93. kez kapılarını açan İzmir
Enternasyonal Fuarı’nda yer
alan Çiğli Belediyesi standı
dördüncü gününde de büyük bir
coşkuya sahne oldu. Çiğli
Belediyesi meclis üyeleri,
muhtarlar, CHP Çiğli İlçe
Yönetimi, STK temsilcilerinin
ziyaret ettiği stantta oldukça
renkli anlar yaşandı. İzmir
Fuarı’nın kültürel bir miras
olduğuna dikkat çeken Çiğli
Belediye Başkanı Onur Emrah
Yıldız, “İzmir’i dünyaya tanıtan
en büyük pencerelerden birinde
yer aldığımız için çok mutluyum”
dedi. Kültürpark Montrö
kapısında Türk bayrakları ve
marşlar eşliğinde standa yürüyen

Başkan Onur Emrah Yıldız ve
beraberindeki heyeti, bando
ekibi İzmir Marşı’yla karşıladı.
Birbirinden renkli gösteriler ve
eğlenceli atölyelere ev sahipliği
yapan stantta, teknoloji temalı
Yapay Zeka Atölyesi ve Ay
Yolculuğu Simülasyonu
uygulamaları ziyaretçilerin
büyük ilgi gördü. Yapay Zeka ile
karikatürlerini oluşturan
konuklar, bu alanda uzun
kuyruklar oluşturdu. Çocuklar
için kurulan yüz boyama alanını
ziyaret eden Başkan Yıldız,
miniklere balon ve hediyeler
dağıtarak onlarla oyunlar oynadı
ve bol bol fotoğraf çektirdi.
(Haber Merkezi)

Cumhuriyet Kadınları
destek için sahnede...
Cumhuriyet Kadınları Korosu, Türk Anneler Derneği’nin Çeşme, İzmir, Karşıyaka
ve Mordoğan Şubeleri’nin "Kadınlara ve Çocuklara" yönelik projeleri için sahne aldı

İzmir Büyükşehir Belediyesi, İzmir Kent
Konseyi, Çeşme Belediyesi ve Çeşme Kent
Konseyi’nin destekleriyle Alaçatı Açıkhava
Tiyatrosu’nda gerçekleştirilen konsere,
popüler müziğin öncü besteci ve
yorumcularından Sezen Aksu’nun şarkılarıyla
izleyiciler, nostaljik bir yolculuğa çıktı.

2022’DE KURULDU
TAGKGB Sözcüsü Fatoş Dayıoğlu,

Cumhuriyet Kadınları Korosu'nun, Belçika
Türk Kadınlar Derneği işbirliğinde İzmir
Büyükşehir Belediyesi'nin katkılarıyla 2022
yılında Sanat Yönetmeni Ümit Bulut
tarafından kurulduğunu ve bu topluluğun
kısa sürede farklı sivil toplum kuruluşlarına
destek sağladığını belirtti. Dayıoğlu, "Müzik,
tüm insanları aynı çatı
altında birleştiren ve
iyileştiren bir güçtür.
Kuruluşumuzdan bu
yana sosyal sorunlara
dikkat çeken, çözüme
odaklanan yüzlerce sivil
toplum kuruluşunu bir
araya getiren ve sürekli
daha fazla fayda
sağlamak için çalışan bir
platform olduk. 25.
yılımızdan itibaren
başlattığımız konser
projeleri ile bugüne
kadar birçok kişi ve
kuruma destek sağladık.
Alaçatı’da
gerçekleştirdiğimiz bu konser ile de Türk
Anneler Derneği’nin Çeşme, İzmir,
Karşıyaka ve Mordoğan Şubeleri’nin
kadınlara ve çocuklara yönelik projelerine

katkıda bulunmaktan büyük mutluluk
duyuyoruz" dedi.

Dayıoğlu, açılış konuşmasının ardından
İzmir Büyükşehir Belediyesi, Çeşme

Belediyesi, İzmir Kent Konseyi,
Çeşme Kent Konseyi ve Sanat
Yönetmeni Ümit Bulut’a teşekkür
plaketi takdim ederken, tüm
gönüllülere ve destekçilere
teşekkürlerini sundu.

Kadınlara ve çocuklara umut
olmak amacıyla gerçekleştirilen
konser, toplumsal olarak derin
travmalar yaşadığımız 6 Şubat
Depremleri, büyük orman
yangınları ve hayvan hakları gibi
önemli sorunlara dikkat çekilen

etkileyici görseller eşliğinde, tüm izleyicilerin
hep birlikte seslendirdiği "Masum değiliz!"
şarkısının yarattığı derin duygusal anlarla son
buldu. (Haber Merkezi)
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Türk Silahlı Kuvvetleri tarihinde bir ilk
yaşandı. Kara, Deniz ve Hava Harp
okullarının mezuniyetine kız öğrenciler
damga vurdu. Devre birinciliğini Kara
Harp Okulu'nda Ebru Eroğlu, Deniz
Harp Okulu'nda Şeyda Yıldırım ve Hava
Harp Okulu'nda İkra Kuyumcu aldı. 

Aldı almasına ancak cinsiyetçiler ve
fitne odakları yine boş durmadı. Neymiş,
askerlik geleneğine aykırı bir durummuş.
Geçin bunları… Atalarımız ‘Her Türk
asker doğar’ demiş. İşte bu da ispatı. 

Şerife Bacılar, Kara Fatmalar, Nene
Hatunlar ve daha niceleri milli
mücadelede canlarını ortaya koymadılar
mı?  

Ya Tomris Hatun?
İsmi Türkçe. Günümüz Türkçesinde

‘temir’, yani ‘demir’ anlamına geliyor.
Milattan Önce 6. yüzyılda yaşamış bir
Saka Türkü kraliçesi. Yunanlar O’na
‘Leydi Origana’ diyor. Türkleri birleştirip
Turan Birliği’ni kuran Alp Er Tunga’nın
torunu. Tarihçiler tarafından ‘dünyanın
ilk kadın hükümdarı’ olarak kabul
ediliyor.  

Bakın size bir savaş sahnesi anlatayım…
Barışçıl ancak savunmayı ön plana
çıkaran bir komutan Tomris Hatun. Pers
İmparatoru Büyük Kiros bu özelliği
nedeniyle Tomris’in zayıf olduğunu
düşünüyor ve Saka topraklarına sürekli
akınlar düzenliyor. Ancak Persler her
seferinde eli boş geri dönüyor. Bunun
nedeni, Sakalar geri çekiliyor ve
çarpışmak için uygun bir mevzi ve zaman
bekliyor, bu ortam sağlanamadığı zaman
savaşa girişmiyorlar. Sakaları
kovalamaktan usanan Büyük Kiros, İran'a
geri dönmek zorunda kalıyor. Bir süre
sonra kendisine tabi olması ve kendisiyle
evlenmeyi kabul ettiği takdirde Tomris
Hatun ile uğraşmayacağını vadediyor.
Tomris Hatun bunun ucuz bir stratejiden
ibaret olduğunu bildiği için teklifi
reddediyor. Planları suya düşen Büyük
Kiros yine Saka topraklarına giriyor. İki
ordu, aralarında birkaç kilometre kalacak
şekilde mevzileniyor. Güneş battığı için
savaşın olmayacağı düşünülüyor. Ancak
gece Büyük Kiros bir hile düşünüyor ve
iki ordu arasına içinde yiyecek ve şaraplar
bulunan bir çadır kurdurtuyor.
Toyluğunun kurbanı olan Tomris'in oğlu
Spargapises, çadıra saldırıp içerideki
birkaç Pers'i öldürüyor. Bunun üzerine
baskın düzenleyen Pers kuvvetleri çadırı
basıp Tomris'in oğluyla birlikte içerideki
Sakaları öldürüyor. Oğlunu kaybetmenin
acısını yaşayan Tomris intikam yemini
ediyor.  İki ordu Milattan Önce 529'da
Seyhun Nehri yakınlarında yine savaş
düzeni alıyor. Tarihçi Heredot'un ‘Yunan
toprakları dışındaki en kanlı savaş’ olarak
tabir ettiği büyük çarpışmada Sakalar
kanca temrenli okları, güçlü yayları, eyer
ve üzengiyle kullandıkları atları sayesinde
savaşı kazanıyor. Ok atmakta usta olan ve
savaş arabalarını büyük ustalıkla kullanan
Sakalar, Persler’in savaş köpeklerine
rağmen onları bozguna uğratıyor.
İmparator Kiros, adamlarının çoğunu
kaybediyor, bir kısmı da kaçıyor. Etrafı
çevrilen Kiros kaçmak için savaşırken
atından düşürülüp öldürülüyor. 

Dönelim günümüze…
Kara, Deniz ve Hava Harp okullarını

birincilikle bitiren kız öğrencilere…
Bu başarı tesadüf olamaz. Genç

kızlarımızın gücü ve cesareti yadsınamaz.
Üç askerimizi de tebrik ederim. 

Vatana millete hayırlı neferler olurlar
inşallah…

Darısı nice ‘Tomris Hatunlar’ın
başına…

KOÇBAŞ

AYNA
İBRAHİMkocbas.ibrahim@gmail.com

Geleceğin
‘Tomris’leri…

‘Kadın şoförümüze darp cezasız kalmaz’ Buca’da okullarda temizlik seferberliği

Haşerelere karşı 
TAM SAHA PRES
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ESNAF MAĞDUR, VATANDAŞ SIKINTILI, BAŞKANDAN İSE MÜJDE GELDİ 

İzmir’in turistik ilçesi
Foça’da elektrik kabloların
yanmasıyla başlayan sıkıntılı
süreç sokakların kazılıp
bırakılmasıyla devam ediyor.
Döşenmeyen yollar nedeniyle
toz, toprak ve çukurlar arasında
müşteri ve turist ağırlamaya
çalışan esnaf ve ilçe sakinleri
normale dönülecek günleri iple
çekiyor. Foça ilçe merkezini
oluşturan, Fevzipaşa
Mahallesinde, ana çarşının
bulunduğu bölgede bir ayı aşkın
bir süre önce yaşanan,
yeraltındaki elektrik
kablolarının yanması nedeniyle
bölgede işyeri ve evleri bulunan
esnaf ve vatandaşlar elektriksiz
kaldı. Gediz Elektrik Dağıtım
şirketi geçici çözüm olarak iki
ayrı noktaya mobil jeneratör
koyarak çözüm üretmeye çalıştı.
Aşırı gürültünün yanı sıra, arıza
ya da yakıt temini sırasında yine
elektriksiz zamanlar yaşandı.
SİT alanı olması nedeniyle

gerekli izinlerin alınmasıyla
geçen haftalar sonrası yollar
kazılarak yanan kablolar
değiştirildi. Jeneratör gürültüsü
ve elektriksizlikten kurtulan
vatandaşlar bu kez kazılmış
alanlardaki toz, toprak ve
çukurlarla boğuşmaya başladı.
Birçoğu yiyecek içecek satışı
yapan esnaf ne kadar temizlik
yaparsa yapsın yine de devam
eden kirliliği gidermeye ve bunu
müşteriye anlatmaya uğraştı.
Yol ve kaldırım taşlarının
döşenmesiyle çözülebilecek
sorun ise günlerdir devam
ediyor. Bu durumda olan 197
Sokak esnaflarından Remzi
Bilgeç, İzmir Büyükşehir
Belediyesi, Foça Belediyesi ya
da konuyla ilgili her kim ise
onlardan, sokakların bu halinin
düzeltilmesini istediklerini ifade
ederek, “197 sokak
esnaflarındanım. Burada en eski
benim. 2009’dan beri bu sokağın
içerisindeyim. Tozdan topraktan

kurtulmamız için bir an önce ne
yapılması gerekiyorsa yapılsın.
Şu an elektrik sorunumuz
giderildi. Çok teşekkür ederiz.
Artık bu toz topraktan da
kurtulmak istiyoruz. Kim
yapacak, İZSU’mu, Büyükşehir
mi, Gediz Elektrik mi
bilemiyoruz. Bize iletilen olumlu
ya da olumsuz bir sonuç ta yok.
Mağduriyetimiz had safhada.
Tozu toprağın içerisindeyiz. Bir
an önce bu çile bitsin istiyoruz”
dedi. Kazılıp kapatılan toprak
içindeki sokaklarda
yürüyemediklerini belirten
Foçalılar ise, “Burası turistik bir

ilçe. Her hafta sonu dolup
taşıyor. Gelen misafirlere de
rezil oluyoruz. Bu görüntüler
Foçamıza hiç yakışmıyor” diye
konuştular.

Foça Belediye Başkanı
Saniye Bora Fıçı, bir elektrik
sıkıntısı yaşadıklarını, çabalar
sonucu bu sıkıntının giderildiğini
belirterek, “Kazılan yolların
tekrar eski haline getirilmesi
kaldı. Elektrik şirketi Çarşamba
(bugün) çalışmalarına
başlayacak. Ben Foçalı
hemşehrilerimden biraz daha
sabretmelerini istiyorum” dedi.
(Haber Merkezi)

Konak Belediye Meclisi, eylül
ayının ilk oturumu Başkan Nilüfer
Çınarlı Mutlu yönetiminde
Selahattin Akçiçek Kültür
Merkezi’nde gerçekleştirildi.
Toplantıda yeni taşıt alımları,
Güneşli’de inşa edilecek hizmet
binası, Kıllıoğlu Hamamı’nın
restorasyonu, yapı kayıt satışları ve
imar planı değişikliğine ilişkin
önemli kararlar alındı. Ayrıca Konak
Belediyesi, kadın erkek eşitliğinin
sağlanması adına önemli bir adım
daha attı. Belediyenin uzun
zamandır ihtiyaç duyduğu ve Başkan
Mutlu’nun da sözünü verdiği araç
alımıyla ilgili meclisten oybirliği
adımı geldi. Meclis, tarihi Kıllıoğlu
Hamamı’nın restorasyonu için İzmir
Valiliği ile katkı payı amaçlı
protokol yapılması ile ilgili Başkan
Mutlu’ya yetki verilmesini de
oybirliğiyle kabul etti. Konak
Belediyesi, kadın erkek eşitliğinin
sağlanması adına önemli bir adım
daha attı. Avrupa Belediyeler ve
Bölgeler Konseyi (CEMR)
tarafından hazırlanan Avrupa Yerel
Yaşamda Kadın Erkek Eşitliği Şartı,

Konak Belediye Meclisi’nde
gündeme alındı. Oturumda Kadın ve
Aile Hizmetleri Müdürlüğünün
yürüttüğü çalışmalar sonucunda şart

belgesinin imzalanması için Başkan
Nilüfer Çınarlı Mutlu’ya yetki
verildi. Yapı kayıt belgesi alarak
tapu alabilmek için başvuruları
yapılan taşınmazların hak sahipleri
adına satışına ilişkin rapor ise
oyçokluğuyla reddedildi. Başkan
Mutlu, “Bu çatı altında imar affı
güzellemesi yapmayalım. İzmir
deprem şehri, Türkiye deprem
bölgesi. Biz bilimsel hizmet almamış,
bilimden destek almamış hiçbir
yapılaşmayı savunamayız. Yıllar

içinde çıkarılmış bütün imar afları,
bu ülkenin başına gelmiş en kötü
şey. Biz bugün 2024 yılında, bir
zamanlar insanların barınma
sorunundan, anayasal haklarından
elimizi çektiğimiz bir yapıyla karşı
karşıyayız. İmar affı bir yoksulluk
güzellemesiyle getiriliyor ama değil.
Nasıl olsa bir gün af çıkar anlayışı,
bizim sağlıklı, bilimsel
yapılaşmamızın önündeki en büyük
engel” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

Çiğli Belediye Meclisi’nin Eylül
ayı olağan toplantısında Selahattin
Demirtaş krizi yaşandı. CHP’li bir
üyenin Demirtaş’ın serbest
bırakılmasını istemesi Cumhur
İttifakı’na mensup AK Partili ve
MHP’li üyelerin tepkisine neden
olurken, iki partinin üyeleri salonu
terk etti. Başkan Onur Emrah
Yıldız’ın yönettiği mecliste,
Adıyaman Belediyesi ile kardeş
şehir olma önerisi, bütçe revizyonu
ve stratejik plan gibi önemli
konular yer alıyordu. Ancak CHP’li
Bülent Bingöl’ün tarım alanlarıyla
ilgili önergesi tansiyonu yükseldi.
AK Parti Meclis Üyesi Sezgin
Özgen, bu konuda yeterince

inceleme yapılmadığını öne
sürerek tepkisini dile getirdi. Dilek
ve temenniler bölümünde de CHP’li
Gökhan Acar, eğitim sistemine
yönelik sert eleştirilerde bulundu.
Acar, devlet okullarının özel
okullara dönüştüğünü ve nitelikli
eğitime erişimin zorlaştığını
savundu. AK Partili Özgür Kaner,
“Arkadaşımıza da metne de saygı
duymuyorum. Biz burada Çiğli için
bulunuyoruz, genel siyaset yapmak
isteyen milletvekili olabilir” diyerek
bu tür eleştirilerin meclis
gündemine taşınmasına karşı çıktı
ve devam etmesi halinde meclisi
terk edeceklerini söyledi. CHP’li
Alev Koç’un konuşması ise bardağı

taşıran damla oldu. Adli yılın
başlangıcı nedeniyle konuşan CHP
Meclis Üyesi Alev Koç, Selahattin
Demirtaş dahil tutuklu birçok ismin
serbest bırakılması umudunu dile
getirdi. Bu açıklama da AK Parti ve
MHP’li üyelerin sert tepkisine
neden oldu. Üyeler tepkilerini
göstermek için meclis salonunu
terk etti. Başkan Onur Emrah
Yıldız, salonu sakinleştirmeye
çalışıp, “Arkadaşlar lütfen
gerilmeyelim. Kaç aydır büyük bir
sükunet ve iş birliği ile meclisimizi
sürdürüyoruz” derken ikinci
oturumun Çarşamba (bugün)
yapılacağını duyurarak toplantıyı
bitirdi. (Haber Merkezi)

CUMHUR İTTİFAKI ÇİĞLİ’DE MECLİSİ TERK ETTİ!CUMHUR İTTİFAKI ÇİĞLİ’DE MECLİSİ TERK ETTİ!CUMHUR İTTİFAKI ÇİĞLİ’DE MECLİSİ TERK ETTİ!CUMHUR İTTİFAKI ÇİĞLİ’DE MECLİSİ TERK ETTİ!CUMHUR İTTİFAKI ÇİĞLİ’DE MECLİSİ TERK ETTİ!CUMHUR İTTİFAKI ÇİĞLİ’DE MECLİSİ TERK ETTİ!CUMHUR İTTİFAKI ÇİĞLİ’DE MECLİSİ TERK ETTİ!CUMHUR İTTİFAKI ÇİĞLİ’DE MECLİSİ TERK ETTİ!CUMHUR İTTİFAKI ÇİĞLİ’DE MECLİSİ TERK ETTİ!CUMHUR İTTİFAKI ÇİĞLİ’DE MECLİSİ TERK ETTİ!CUMHUR İTTİFAKI ÇİĞLİ’DE MECLİSİ TERK ETTİ!

“Foça bu mağduriyeti
yaşamak zorunda mı?”
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Güzelbahçe’ye üç 
kardeş belediye 

“Arsa Mağdurları 
sorunu çözülecek”
Balçova Belediye Meclisi’nin eylül ayı
oturumunda AK Parti’li Meclis Üyesi Ümit
Uslusoy, Arsa Mağdurları sorununun
çözümü için önerge verdi. Önerge üzerine
konuşan Balçova Belediye Başkanı Onur
Yiğit: “Öncelikle bu sorunun çözümü için
her şeyi yapacağımı bilmenizi istiyorum.
Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın
Cemil Tugay da bizimle aynı görüşte.
Ancak sorunların çözümü için yetkilerimiz
sınırlı. Biz bu sorunun çözümünü
istediğimizi herkese anlatacağız. Başta
tapusu olanların sorununu kesinlikle
çözeceğiz. Bu konunu takipçisi 
olacağız ve gerekirse arsa mağdurları 
için kavga da ederiz” dedi. 

EFEST 24 coşkusu
Selçuk’ta başlıyor
Efes Selçuk Belediyesi tarafından bu yıl
54.sü düzenlenecek olan kültür, sanat ve
yaşam festivali EFEST, 6-8 Eylül
tarihlerinde Efes Selçuk ile buluşuyor.
“Geçmişi Hisset, Geleceği Keşfet”
sloganıyla Efes Selçuk’un kurtuluşunun
102.Yılı EFEST ile üç gün boyunca
coşkuyla kutlanacak. EFEST, bu yıl Efes
Selçuk’lu vatandaşların ve çevre
ilçelerden gelecek misafirlerin
açacakları el işi ve yerel lezzetler
stantlarının yanı sıra, kültür-sanat
etkinlikleri, hobi atölyeleri, spor
turnuvaları, minik misafirler için oyun
atölyeleri ve ünlü sanatçıların
konserlerine ev sahipliği yapacak. 
EFEST boyunca OZBİ, ZARA ve Norm
Ender festival sahnesinde yer alacak.
(Haber Merkezi)

Güzelbahçe Belediyesi, 6 Şubat
depreminde büyük zarar gören
Adıyaman Belediyesi ve Malatya’nın
Arguvan ve Yazıhan Belediyeleriyle
kardeş belediye oluyor. Karar, Başkan
Mustafa Günay başkanlığındaki eylül ayı
meclisinde alındı. Başkan Günay, “Bu
karar kültürel, sosyal ve ekonomik
bağlarımızı güçlendirecek bir köprü
vazifesi görecektir. Birlik ve beraberlik
ruhu içinde, kardeşlerimize destek
olmanın, onlarla el ele vererek güzel
yarınlara yürümenin tam zamanıdır.
Güzelbahçe Belediyesi olarak, bu
kardeşlik ilişkisini en iyi şekilde
yürütmek, dostluk ve işbirliği anlayışını
her daim ön planda tutmak için
üzerimize düşen her şeyi yapacağız” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Mustafa
Günay

Mustafa
Günay

Mustafa
Günay

Mustafa
Günay

Mustafa
Günay

Mustafa
Günay

Mustafa
Günay

Mustafa
Günay

Mustafa
Günay

Mustafa
Günay

Mustafa
Günay

Remzi 
Bilgeç
Remzi 
Bilgeç
Remzi 
Bilgeç
Remzi 
Bilgeç
Remzi 
Bilgeç
Remzi 
Bilgeç
Remzi 
Bilgeç
Remzi 
Bilgeç
Remzi 
Bilgeç
Remzi 
Bilgeç
Remzi 
Bilgeç

KONAK MECLİSİ’NDE YOĞUN GÜNDEM 
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Türk Standartları Enstitüsü, TS
EN ISO 56002 İnovasyon Yönetimi
Sistemi Sertifikası’nı İzmir
Büyükşehir Belediyesi İnovasyon
ve Teknoloji AŞ’ye verdi. İzmir
Büyükşehir Belediyesi iştiraki olan
şirket, bu sertifikayı alan
Türkiye’deki ilk belediye şirketi,
Türkiye’deki ilk yazılım şirketi ve
İzmir’deki ilk yerel yönetim birimi
oldu. Sertifika töreni ise bu yıl
teknoloji teması ile 93. kez
kapılarını açan İzmir
Enternasyonal Fuarı’ndaki İzmir
İnovasyon ve Teknoloji AŞ
standında yapıldı. Törende
konuşan İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay,
“Bugün hepimizi mutlu eden,
gururlandıran, geleceğe dair umut
veren bir buluşma için bir aradayız.
Burada 93. kez İzmir
Enternasyonal Fuarı’nı
gerçekleştiriyoruz ve bu fuarda
tema olarak teknolojiyi seçtik.
Fuarımız 93. yaşının bilgeliğine,
çağı yakalaman dinamikliğini
ekliyor. Belediyemizin iştiraki olan
İzmir İnovasyon ve Teknoloji AŞ,
Türk Standartları Enstitüsü
tarafından verilen TS EN ISO
56002 İnovasyon Yönetimi Sistemi
Sertifikası’nı almaya hak kazandı.
Bu sertifika, İzmir’i teknoloji kenti
yapma hedefimizin bir şeref
belgesidir” dedi. İzmir İnovasyon

ve Teknoloji AŞ’nin Türk
Standartları Enstitüsü tarafından
verilen bu sertifikayı alan
Türkiye’deki tek belediye şirketi ve
aynı zamanda ilk yazılım şirketi
olduğunu söyleyen Tugay, “TSE,
şirketimizin her biriminde kapsamlı
inceleme yaptı. İnovasyon yönetimi
alanındaki kararlılığımızın ve yeni
stratejilerimizin tescili olarak bu
sertifikayı almaya hak kazandık. Bu
sertifika, şirketimizin uluslararası
standartlara uygun inovasyon
süreçlerini sürdürülebilir şekilde
yönetme yeteneğini, İzmir’i
teknoloji ve inovasyon alanında
ileri taşıma kararlılığını yansıtıyor”
diye konuştu. İzmir’in teknoloji ve
inovasyon konusunda öncü şehir
olma yolunda adım adım
ilerlediğini ifade eden Başkan
Tugay, “Uluslararası standartlarda
çalışarak İzmir’in teknoloji ve
inovasyon alanındaki yolunu
birlikte güçlendireceğiz. Gidecek
çok yolumuz, yapacak çok işimiz
var. İlhamımızı, Cumhuriyet’imizi
kuran Ulu Önder Atatürk’ten,
onun devrimci zihniyetinden
alıyoruz. Bize miras bıraktığı
fuarımızda ve Kültürpark’ta,
muasır medeniyetler seviyesine
ulaşma hedefine adım adım
yürümekten büyük kıvanç
duyuyoruz” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)

Ulu önder Gazi Mustafa
Kemal Atatürk'ün talimatıyla
yapılan Türkiye'nin ilk yerel
kermesi 88. Uluslararası Bergama
Kermesi, coşkulu bir törenle
başladı. Bu yıl 2-8 Eylül tarihleri
arasında konser, söyleşi, panel ve
daha birçok sanatsal etkinliğin
yapılacağı 88. Uluslararası
Bergama Kermesi, Endüstri
Meslek Lisesi'nin önünde
buluşulan kortej ile başladı.
Bergama Belediye Başkanı Prof.
Dr. Tanju Çelik ile eşi Evrim
Çelik'in ev sahipliğinde yapılan
kermesin açılışına ve korteje İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay ta katıldı. Tugay,

“Bergama'nın da yine Gazi
Mustafa Kemal Atatürk'ün
talimatıyla gerçekleştirmeye
başladığı, bugün 88'incisinin
açılışını yaptığımız güzel etkinlik
bizler için büyük gurur ve onur
vesilesi. Aynı zamanda bir miras.
Bergama dünyanın en eski antik
kentlerinden birine sahip ve
UNESCO Kültürel Mirası olarak
kabul ediliyor” dedi. Bergama
Belediye Başkanı Prof. Dr. Tanju
Çelik ise, “Bu şehirde doğmuş,
büyümüş, ilçeye hizmet etmiş
kardeşiniz olarak ve şimdi
belediye başkanı olarak haklı bir
gurur içindeyim” dedi. 
(Haber Merkezi)

İzmir
Büyükşehir
Belediyesi
Veteriner İşleri
Halk Sağlığı Dairesi
Başkanlığı, sokak
hayvanlarına
yönelik önemli bir
çalışmayı hayata
geçiriyor. Sivil
toplum örgütleri,
ilçe belediyelerinin
veteriner hekimleri,
odalar ve ilgili kurumlarla
toplantılar düzenleyen
Büyükşehir Belediyesi, uzun bir
çalışmanın ardından “Sahipsiz
Köpek Popülasyonu Yönetimi
İzmir Eylem Planı”nı
tamamladı. Geniş kapsamlı
hazırlanan eylem planında,
sokak hayvanlarına yönelik
yapılacak çalışmalar madde
madde ele alındı. İzmir

Büyükşehir
Belediyesi Genel
Sekreter
Yardımcısı Prof.
Dr. Pınar Okyay,
hazırlanan eylem
planına dair
konuştu. İzmir’de
sokakta yaşayan
köpeklerin
sayısının her zaman
tartışıldığını
aktaran Prof. Dr.

Pınar Okyay, “İzmir’de rakam
olarak 200 binden, 500-600
binlere çıkan sahipsiz köpekten
bahsediliyor. Söylenen sayıların
bilimsel bir temeli bulunmuyor.
Oysa planlı yönetimin en önemli
çıkış noktası gerçek bilgiye,
veriye dayalı olmasıdır.  Biz bu
rakamları netleştirmek için
çalışacağız” diye konuştu.
(Haber Merkezi)
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Bayraklı Belediyesi, zabıta teşkilatının
198’inci kuruluş yılı dolayısıyla etkinlik
düzenledi. Başkan İrfan Önal, Zabıta
Müdürlüğü personeliyle buluştu. Başkan Önal,
“Zabıta ekiplerimizin zorlu bir görevi icra
ettiğinin farkındayım. Kurumsallığını
tamamlama çalışmalarını sürdüren yeni bir

ilçe olarak yaşanılan ufak tefek
sorunların da kısa sürede
giderileceğine inanıyorum.
Güçlü bir Bayraklı oluşturmak
istiyoruz ve bunu da hep
birlikte başarabiliriz. Bayraklı
için var gücümüzle çalışırken,
zabıta ekiplerimiz de
vatandaşlarımızın güvenliği ve
huzuru için faaliyetlerini
sürdürüyor. Özverili
çalışmalarından dolayı tüm

ekiplerimize teşekkür ediyorum. Daha iyi bir
Bayraklı kurmak üzere gecemizi
gündüzümüze katarak birlikte çalışacağız.
Aydınlık yarınlarda buluşmak dileğiyle. Zabıta
teşkilatının kuruluşunun 198’inci yılı kutlu
olsun” dedi. (Haber Merkezi)

Başkan Önal Zabıta Haftası’nı kutladı

Bornova Belediye Meclisi’nin Eylül Ayı
olağan meclis toplantısı gerçekleşti.
BELGEM’in Çamdibi’ndeki binasında 22 sınıf
ve 700 öğrenci kapasitesiyle hizmet verdiğini

belirten Başkan Ömer Eşki,
“Altındağ’da Merkez
Mahallesi’ndeki Halkın
Üniversitesi Binası’nı da BELGEM
dershanesine çeviriyoruz. Merkez
Mahallesi’nin yanı sıra Zafer,
Serintepe ve Çamkule’deki
çocuklarımız da buradan
yararlanabilecek. Pınarbaşı’nda iki
sınıf açacağız. Bornova Merkez’de
yine büyükçe bir binayı BELGEM
Dershanesi’ne çevirmek için
görüşüyoruz. Evka-4, Atatürk ve
İnönü mahallelerindeki

çocuklarımız için Evka-4 Mahallesi’ndeki
Zabıta Müdürlüğü binasını BELGEM
Dershanesi’ne çevireceğiz. Işıkkent’te de bir
sınıfımız olacak” dedi. (Haber Merkezi)

Ömer Eşki’den BELGEM müjdesi geldi

DOĞRUYOL

DOĞRUYORUM
AHMET

Aile
hekimliğinden

aile
müteahhitliğine

Aile hekimleri kamu hizmeti veren devlet
görevlileridir.

Kamu hizmeti verdiği halde içinde hizmet
verdiği kamu binalarına kira veren tek kiracı
konumundaki devlet memurları Aile
Hekimleridir.

Ayrıca verilen talimat gereği, aile
hekimlerimizin binayla ilgili, baca temizliği,
boya badana yapımı, kanalizasyon temizliği,
hidrofor bakım ve onarımı gibi, hekimlikle
alakası olmayan bir sürü iş yükü de aile
hekimlerimizin görev tanımlarına eklenmiştir. 

Aile hekimliğinin en büyük sıkıntılarından bir
tanesi, hekimlerimize yüklenen hekimlik dışı
yükler ve kötü çalışma koşullarıdır.

Birinci basamak koruyucu sağlık hizmetleri
sunumunu yapması gereken hekimlerimize her
geçen gün eklenen yeni görevler daha doğrusu
iş yükü, aile hekimliği sisteminin geleceğini
dolayısıyla vatandaşlarımızın da sağlığını geri
plana atmaktadır. 

2005 yılında Düzce ilimizde ilk pilot uygulama
şeklinde başlayan aile hekimliği sistemine
kademeli geçişle 2010 yılında tüm Türkiye’de
uygulamaya geçilmiştir.

Aile Hekimliği sistemine geçilen süreçte,
özellikle anne ve bebek ölüm oranlarında
azalma görülmüş, aşılama ve koruyucu sağlık
hizmetlerinde başarılı sonuçlar alınmıştır.
Ancak ülkemize mültecilerin gelmesiyle birlikte,
özellikle mültecilerin yoğun yaşadığı bölgeler
başta olmak üzere, ülkemizde yıllardır
görülmeyen bulaşıcı hastalıklar da tekrar
görülmeye başlanmıştır. Görülen bulaşıcı
hastalıklarla ilgili Sağlık Bakanlığı Tüm
Türkiye’de aşılama yapmış, ülkemizin her bir
köşesinde yapılmış olan bu aşılama hizmeti
büyük maliyetlere de sebep olmuştur. 

Aile hekimliğinde çalışan hekim ve
hemşirelerimiz yıllık izin aldıklarında ücretleri
de kesilmektedir.

Aile hekim ve hemşirelerimiz yasal olan yıllık
izinlerini aldıklarında ve raporlu olduklarında
yerine bir başka hekim ve hemşire bakmak
zorundadır.

Yani hekim ve hemşire arkadaşının yerine
baktığında iki kişilik iş yapmak zorundadır. 

Arkadaşı izinliyken yerine bakan hekime
arkadaşının aldığı ücretin yüzde 50’si,
Hemşireye ise yüzde 25’i ödenmektedir ki,
nüfusa göre de değişmektedir. Ancak bugüne
dek hekim ve hemşireye ödenen ücret, hiçbir
zaman yüzde 50’si olmamıştır. Hemşireye bir
aylık ödenen 7-8 bin TL seviyelerindedir. Yani
Sağlık Bakanlığı, eksik olan bir hemşirenin
yerine 8 bin TL’ye hemşire çalıştırmaktadır. 

Aile Hekimliği Sistemi Sağlık Bakanlığının
yanlış politikaları, illere göre değişen uygulama
farklılıkları ve her geçen gün tek taraflı arttırılan
iş yükü nedeniyle, Aile Hekimlerini ve Aile
Sağlığı Çalışanlarını tükenme noktasına
getirmiştir.

2021 tarihinde çıkarılan Aile Hekimliği
Sözleşme ve Ödeme Yönetmeliği ile sistemde
çalışan hekim ve hemşirelere tam bir ceza
yönetmeliği getirilmişti.

Hekimin görevi olmayan birçok iş hekime
yüklenmiş, artan iş yükü altında hekimler ve
sağlık çalışanları ezilmiş, cari giderler için
verilen ödenek enflasyon düzenlemesi
yapılmadığı için yetersiz kalmıştı.

Cumhurbaşkanımız bir 14 Mart Tıp
Bayramında “Aile hekimlerinin temel
ücretlerinde artış yapılacak.” müjdesini vermişti.
Olmadı.

2022 yılında Halk Sağlığı Genel
Müdürlüğü “Aile Sağlığı Merkezlerinin Asgari
Fiziki Şartları ve Teknik Donanımı ile Bakımı
ve Onarımı” konulu bir yazı yazarak aile
hekimlerinin iş yükünü bir kat daha arttırmıştı. 

Aile Hekimliği uygulaması temel hedefinin,
her bir bireyin koruyucu sağlık hizmetlerinden
en iyi şekilde yararlanmasını sağlamak, aile
hekimliği uygulamasının Avrupa örneklerinde
olduğu gibi kaliteli ve sağlıklı bir düzeye
getirilmesini sağlamak olması gerekirken,
ülkemizde, hekime yüklenen hekimlik dışı
yükler ve kötü çalışma koşulları ile ne yazık ki
mesleğimizin geleceği ve dolayısıyla halkımızın
sağlığı geri plana atılmaktadır.

Aile hekimliği ile ilgili çıkan her yeni
yönetmelik, genelge, yönerge, görüş yazıları ve
mevzuatlar sistemin problemlerini çözmek
yerine mevcut problemlere bir yenisi daha
eklemektedir.

ahmetdogruyol35@gmail.com

Tugay, Bergama Kermesi’ne katıldı
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BÜLENT
ÖZGENOkyanusun dibindeki 
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Karanlık oksijen terimi son dönemde bilim
çevrelerinde ve popüler medyada sıkça
duyulmaya başlandı. Peki, karanlık oksijen

nedir ve neden bu kadar önemli?
Pasifik Okyanusu'nda yapılan son araştırmalar,

derin deniz ekosistemlerine ve oksijen üretimine dair
anlayışımızı kökten değiştirebilir. Bu çalışma ile
literatüre yeni bir kavram giriyor; 'karanlık oksijen'.
Araştırıcılar, deniz dibinde yer alan ve bentik odacık
denilen yerlerdeki oksijen konsantrasyonlarında
önemli bir artış gözlemlemiş ve derin denizde yeni bir
oksijen üretim mekanizması keşfetmişler. 'Karanlık
oksijen üretimi' olarak adlandırılan bu süreç, deniz
suyu elektrolizi ile ilişkilendiriliyor. Manganez, nikel,
bakır ve kobalttan oluşan ve bu üretim sürecinin
gerçekleştiği nodüller, ışığın olmadığı durumlarda
bile oksijen üretimini mümkün kılmaktadır.

Dolayısıyla bu bulgular bize derin deniz
madenciliğinin kesin olarak yasaklanması gerektiğini
gösteriyor. Derin deniz ekosistemlerini kısa vadeli
kârlar için sömürmek yerine gezegenin ve canlılığın
devamı için daha fazla araştırıp korumak gerekiyor.

Karanlık oksijen, atmosferde bulunan ancak
geleneksel yöntemlerle tespit edilemeyen oksijen
moleküllerine verilen bir isimdir. Uzmanlara göre bu
gizemli moleküller atmosferin kimyasal dengesini ve
dolayısıyla iklimi etkiliyor.

Bilim insanları, patates büyüklüğündeki metalik
nodülleri kullanarak her bir parçanın bir kalem pilin
ürettiği voltaja yakın elektrik ürettiğini belirledi.
Bulgunun, deniz tabanındaki yumruların deniz suyu
moleküllerini parçalarına ayırmaya yetecek kadar
büyük elektrik akımları üretebileceği anlamına
geldiği belirtildi. Araştırma ayrıca ışık ve
biyolojik süreçler gerektirmeyen oksijen
üretiminin gezegenlerde, gezegenlerin
uydularında da gerçekleşebileceğini ve
yaşamın gelişebileceği oksijen açısından
zengin ortamlar oluşturabileceğini de ortaya
koydu. Araştırmacılar, karanlık oksijenin,
iklim değişikliği ve çevresel süreçlerde göz ardı
edilmiş bir faktör olabileceğini öne sürüyor.
Bilim insanları, bu moleküllerin atmosferdeki
kimyasal reaksiyonlara katılarak sera gazları ve hava
kirliliği gibi faktörlerin etkisini artırabileceğini
düşünüyor.

Karanlık oksijenin varlığı, ayrıca oksijenin
çevresel etkilerini yeniden değerlendirmemizi
gerektirebilir. Bu durum, sera gazlarının ölçülmesi ve
kontrolü konusundaki mevcut yaklaşımları da
etkileyebilir.

Karanlık oksijen nasıl tespit ediliyor?
Geleneksel yöntemlerle tespit edilemeyen

karanlık oksijenin varlığı, ileri teknoloji ürünü analiz
cihazları ve spektroskopik yöntemlerle araştırılıyor.
Bilim insanları, bu yeni oksijen formunun varlığını
kanıtlamak için farklı dalga boylarında ışık
kullanarak atmosferdeki molekülleri analiz ediyor.
Ancak karanlık oksijenin tespiti henüz kesinleşmiş
değil. Bilimsel topluluk, bu konuda daha fazla veri
toplanması ve daha ayrıntılı araştırmalar yapılması
gerektiğini vurguluyor.

Karanlık oksijenin geleceği
Bilim dünyası, karanlık oksijenin atmosferdeki

rolü ve etkileri üzerine çalışmalarını sürdürüyor.
Eğer bu moleküllerin varlığı kanıtlanırsa, iklim
değişikliği ve hava kalitesini iyileştirme çabalarına
yeni bir boyut kazandırabilir.Bu konu, iklim bilimi ve
çevre politikalarında gelecekte önemli bir yer
edinebilir. Karanlık oksijen, doğa bilimlerinin yanı
sıra toplumun iklim değişikliği konusundaki
farkındalığını da artırabilir. Karanlık oksijenin keşfi,
çevresel etkileri ve iklim değişikliği üzerine yapılan
araştırmalar için yeni bir ufuk açıyor. Çevre bilimi
uzmanları, bu moleküllerin potansiyel etkilerini
anlamak için geniş çaplı araştırmalar yapılması
gerektiğini belirtiyor. Karanlık oksijenin tam
anlamıyla anlaşılabilmesi için daha fazla bilimsel
çalışma ve kamuoyu farkındalığına ihtiyaç var. Bu
durum, çevresel politikalarda da yeni stratejiler
geliştirilmesine yol açabilir.

İskoçya Deniz Bilimleri Derneği baş araştırmacısı

Prof. Dr. Andrew Sweetman ve ekibi, Hawaii ile
Meksika arasındaki Clarion- Clipperton Bölgesi adı
verilen metal yumrularla kaplı geniş bir alanda
araştırma yaptı.

Amerika kıyılarından 3000 kilometre açıkta,
Pasifik Okyanusu’nun ortasında bir bölge… Bu
ıssızlığın ortasında, bilim insanları hiç ummadıkları
bir şey keşfetti. Bu keşif okyanusun 4000 metre
derininde yapıldı. Evrende hayatın varlığını yeniden
sorgulatacak, kitapları yeniden yazdıracak türde bir
keşif: Karanlık oksijen.

Peki bu kadar uzak, bu kadar erişilmez bir yerde,
okyanusun derinliklerinde böylesine bir keşif nasıl
mümkün oldu? Nedir bu ‘karanlık oksijen’ ve neden
bu kadar önemli? Düşünsenize, okyanus
derinliklerinde, güneş ışığının asla ulaşamadığı bir
yerde, hayatın temel taşlarından biri olan oksijeni
buluyorsunuz. Bu, bildiğimiz tüm yaşam teorilerini
alt üst edebilecek türde bir keşif. Peki nasıl oldu da
bilim insanları bu olağanüstü bulguya ulaştılar? O da
ilginç bir hikaye. Tesadüfün iğne deliği! Zaten bu
öykü, o keşfin, başlangıçtaki şüphelerin ve sondaki
azmin bir araya gelerek bilim dünyasını nasıl
şaşırttığının da bir hikayesi.

Sweetman ve ekibi, okyanusun 4000 metre
derininde, karanlığın ortasında oksijen olduğunu
keşfetti. Bu yüzden de buna
“karanlık
oksijen”
adını

verdiler.
Çünkü hiçbir
şekilde ışığın ulaşmadığı
bu “karanlık” ortamda, bunu fotosentetik
canlılar üretiyor olamazdı. Orada başka bir şeyler
vardı… Karanlık bir şeyler…

Oksijen deyince aklınıza ne geliyor? Tropik bir
yağmur ormanında, sıcak bir hava sonrası yağan
yağmur… Yapraklara ve toprağa vurdukça temiz
havanın kokusu yükseliyor. Hayat kokuyor.  Hepsi
gözümüzün önünde oluyor. Fakat bir de
göremediklerimiz var. Devasa okyanusların
derinlerinde saklı yaşamlar… Tıpkı başka bir
gezegenden gibi! Çok uzak ve erişilmez. Üstelik
içlerinden bazıları bildiğimiz canlılara
pekbenzemiyor. Adeta ayrı bir gezegen. Ama bu
kadar uzak görünse de, okyanusun erişemediğimiz
bu derinliklerine, sandığımızdan çok daha bağlıyız.

Su ve oksijen. Bu ikisi olmadan Dünya çorak bir
araziye dönüşürdü. Tıpkı Mars gibi. Fakat suyla
oksijen aslında o kadar da farklı şeyler değil. Çünkü
su, hidrojen ve oksijen atomlarından oluşuyor.
Yağmurla beslenen topraktan suyu alan bitkiler,
Güneş ışığının da yardımıyla fotosentez yapıyor ve
oksijen üretiyor. Bunu hepimiz biliyoruz ama dikkat
etmediğimiz bir şey var. Neden fotosentezi hep
bitkiler üzerinden anlatıyoruz? Cevap aslında basit.
Çünkü gözümüzün önünde onlar var.

Oksijen deyince aklımıza ormanlar geliyor,
çünkü onları görüyoruz. Oksijeni böyle
sezgiselleştirmişiz. Ama aslında Dünya’daki tüm
oksijenin yarısı, okyanusta fotosentez yapan canlılar
tarafından üretiliyor. Deniz bitkileri, algler,
bakteriler… Biz o canlıları pek görmüyoruz. O
yüzdende oksijen deyince aklımıza pek onlar
gelmiyor. Oysa ki hepsinin ekosistemde ayrı bir

önemi var. Belki de başka bir gezegende, hiçbir ağaç
ve bitki olmadığı halde bolca oksijen üreten bir şeyler
vardır. Hatta belki… Bu okyanus tabanındaki keşif,
diğer gezegenlerde yaşamın nasıl oluşacağını
açıklıyor olabilir.

Fakat ışık olmazsa algler, bakteriler, bitkiler de
suyu oksijen ve hidrojene ayıraştıramaz. Bu yüzden
okyanusun derinliklerine indikçe, ışık azalır; ışık
kayboldukça oksijen de azalır. İşte Sweetman, bu
yüzden böyle bir yerde oksijen olamayacağını
düşünmüştü. Kitaplarda öğretilen hep buydu çünkü.
Oksijeni fotosentetik canlılara borçluyuz. Işık yoksa,
onlar yok, oksijen de yok. Ama tekrar tekrar
deneylerde aynı sonuca ulaşmasının ardından, orada
oksijeni “başka bir şeylerin” ürettiğini anladılar.
Bunun sebebi fotosentetik canlılar değildi. Bu daha
önce tanık olunmamış bir süreçti. Zaten bu yüzden
dikkatlerden kaçmıştı. Oysa cevap tam gözlerinin
önündeydi: Bu irili ufaklı taş parçacıklarında.

Normalde oksijen, okyanusun derinliklerinde
üretilmese de, yüzeyde üretilen veya atmosferden
karışan oksijen diplere doğru çökebiliyor.  Çünkü
gazlar, sıcak suya göre, soğuk suda daha çok
çözünüyor. Ve soğuk su, yoğunluğu daha fazla
olduğu için dibe çökerek beraberinde oksijeni de
buraya taşıyor. Ardından Thermohaline Circulation

yani Thermohalin Döngü
sayesinde çoook

yavaş bir
şekilde

bu

akıntılar
Dünya’yı

dolaşarak okyanus
tabanlarını oksijenle besliyor. Çok yavaş

dediğim, gerçekten yavaş. Yaklaşık 100 ila 1000 yıl
arası sürüyor. Yavaş ve az miktarlarda ama bir
sürekliliğe sahip. İşte bu süreklilik sayesinde, okyanus
derinliklerinde envai çeşit canlılar görebiliyoruz. En
azından öyle düşünüyorduk. Fakat görünen o ki,
buradaki oksijenin ve canlılığın çeşitliliğinin, hatta
varlığının nedeni bu taşlar olabilir.

Pasifik Okyanusu’nun ortasındaki bu yer,
Clarion-Clipperton bölgesi. Bu bölge, Hindistan’dan
bile daha büyük bir alanı kaplıyor. Orada bir sürü
yeni canlı türü keşfedildi. Fakat gözlerin bu bölgenin
üzerinde olmasının esas nedeni bu değil. Burası aynı
zamandadevasa bir maden yatağı. Okyanus
tabanında görünen bu siyah taşlar, aslında
polimetalik nodüller olarak adlandırılan metalce
zengin yapılar. İçlerinde ender elementler olan
manganez, nikel, bakır ve kobalt gibi metaller var. Ve
bu yüzden de büyük maden şirketleri buraya
gözlerini dikmiş durumda. Okyanusun tabanını
komple kazmak istiyorlar. Çünkü bu madenlere
batarya üretimi gibi birçok yerde ihtiyaç duyuluyor.

Maden şirketlerinin gittikleri yerlere neler
yaptığını hepimiz biliyoruz. Çünkü her şey
gözümüzün önünde oluyor. Bazen karşıdaki bir
tepede, bazen geçtiğimiz yolun kenarında. Hatta
bazen içtiğimiz suyun içerisinde. Maden çalışmaları
bitse bile, orası terk edilmiş, hayatsız, cansız bir yere
dönüyor. Tam bir yokoluş bu…. Yani şunu demek
istiyorum: Bu şirketler gözümüzün önünde olana,
göz göre göre bunları yaparken; denizin altında asla
göremediğimiz, gidemediğimiz yerlerde neler
yapmaz? Tabii bu şirketlerin kulağa çok da makul

gelen bir açıklaması var:
‘Bu madenlere ihtiyacımız var’
Yani düşününce aslında çok akla yatkın. En

azından benim içme suyuma bir şeyler karışacağına,
dağlar bayırlar oyulup yok edileceğine… Zaten hiçbir
şeyin olmadığı bir yer kazılsın. Hem teknolojik
gelişimler için bu madenlere ihtiyacımız da var. 

İşte geçtiğimiz günlerde bilimin en saygın
dergilerinden Nature’da yayınlanan bir çalışma, bu
okyanus tabanlarına bakış açımızı komple değiştirdi.
Görünen o ki, burası maden şirketlerinin söylediği
gibi öyle “boş” bir yer değil.

Sweetman ve ekibi, okyanus tabanındaki bu
taşlardan, yani polimetalik nodüllerden örnekler
topladı. Oradaki kumla, her şeyle birlikte çıkarıp
araştırma gemilerindeki laboratuvara yerleştirdiler.
Ortam koşullarını birebir taklit edip, oksijen
ölçümünü yaptıklarındaysa şaşırtıcı bir sonuç
buldular. Gerçekten de oksijenin bir süre arttığını ve
sonra plato yaptığını gördüler. Muhtemelen bir şeyler
oksijen üretimini başlatıyor, ardından da
durduruyordu. Bu yüzden, polimetalik nodüllerin bir
batarya gibi çalışıyor olabileceğini düşünmeye
başladılar. Bu şaşırtıcı değil çünkü hakikaten
nodüllerdeki elementleri biz de bataryalarda
kullanıyoruz! Okyanus tuzlu su olduğu için de bir
iletken görevi görüyor. 

Bunu bilen Sweetman ve ekibi, aynı şekilde
taşların yüzeyindeki gerilimi ölçtüler. Fakat
beklediklerinin aksine, 1.5 volttan daha az bir değer,
0.95 volt çıktı. Bu oksijeni su moleküllerinden
ayırmak için gerekli olan 1.5 volttan daha az. Ama
tıpkı pilleri seri bağlayarak voltajı artırmamıza benzer

bir mekanizma, burada da işliyor olabilir. Yine de
bu polimetalik nodülleri batarya gibi düşünmek
tam olarak doğru değil. Çünkü bunlar,
milyonlarca yılda yalnızca 2 ila 5 milimetre arası
büyüyor. Su içerisinde ender olarak bulunan bu
metaller, zamanla çok yavaş bir şekilde taş
üzerine yapışmaya başlıyor. Bu kadar yavaş bir

şekilde şarj olarak bu kadar oksijen üretmesi pek
mümkün değil. Aslında kimyasal olarak süreci

başlatan bir bataryadan ziyade, bunu tetikleyen bir
katalizör gibi davranıyorlar. Ve katalizörleri yeniden
şarj etmeye gerek yok. Okyanus içerisinde serbest
dolaşan metal iyonları, bu polimetalik nodüllerin
yüzeyindeki metallerle sürekli olarak etkileşmeye
devam ettikçe, elektronların dağılımını yeniden
düzenliyor. Bu sayede de sürekli bir akım oluşmuş
oluyor.

Tüm dünya etkilenebilir
Yine de araştırmacılar sonuçlardan pek emin

değil. Maden şirketleri ise yapılan ölçümlerin sorunlu
olduğunu iddia ediyor ve bunu ispatlamak için kendi
çalışmalarını yürütüyor. Muhtemelen yakında bol bol
bu iki fikrin çatıştığını duyacağız. Çünkü benzer bir
şekilde bundan 30 yıl kadar önce kazılan bölgeyi
tekrar ziyaret eden bilim insanları, aradan 30 yıl
geçmesine rağmen, tek bir canlı izine bile
rastlayamadı. Böyle bir kazı, bölgedeki canlılığı geri
dönüşü olmaz bir şekilde yok ediyor. Üstelik eğer
“termohalin” gibi bir döngü bundan besleniyorsa,
sadece kazılan yer değil… Tüm dünya etkilenebilir.
Ve bilim insanları tedbirli davranmayı sever.

Özellikle söz konusu yeni bir oksijen kaynağı
olunca… Eğer bu doğruysa, evrendeki yaşam
arayışlarına bakış açımız bile tümüyle değişebilir.
Belki oralarda bir yerlerde, ışığın, bitkilerin, alglerin,
bakterilerin olmadığı ama yaşamın olduğu bir
gezegen vardır. Hatta belki de o kadar uzaklarda
aramamıza bile gerek yoktur. Jüpiter’in uydusu
Europa, Güneş’ten çok uzak ve soğuk. Yüzeyi
buzullarla kaplı olsa da tabanında sıvı su barındırıyor.
Işık yok. Ama belki oksijen vardır. Bitkiler, algler,
bakteriler yok. Ama belki… Başka canlılar vardır.

Kaynak :Sedat Gündoğdu.-
https://www.soalliance.org/soablog/dark-oxygen-deep-
sea-Barış Özcan

Kaynak :
https://anlatilaninotesi.com.tr/20240831/bilim-
dunyasindan-devrim-yaratan-kesif-okyanusun-dibinde-
bulunan-karanlik-oksijenin-gizemi-ne-1087489384.html
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‘Türk ekonomisine
balans ayarı lazım!’

Ege Bölgesi Sanayi Odası
(EBSO) Başkanı Ender
Yorgancılar, sanayicilerin
sorunlarını dile getirdi.
Yorgancılar açıklamasında
sektörün hem iç hem de dış talep
açısından zorlu bir süreçten
geçtiğini ifade ederken “Sanayinin
tüm kollarında alarm zilleri
çalmaktadır” ifadelerini kullandı.
Ekonomiyi zorlu bir sürecin
beklediğini aktaran Yorgancılar
kritik süreçte yatırım, üretim,
istihdam, ihracat zincir ekseninin
referans alınması gerektiğini işaret
etti. Yorgancılar’ın açıklamalarını
değerlendiren finans uzmanı Hale
Tok Savaşer, “Enflasyonla
mücadele ederken doğru adımları
atamadık” saptamasında
bulundu. Savaşer, “EBSO
Başkanı Ender
Yorgancılar’ın
açıklamalarıyla paralel
olarak dış ticaret
rakamlarına baktığımız
zaman bunu görebiliriz.
Ocak ve temmuz
döneminde ‘İthalat azaldı
ihracat arttı’ manşeti
atılırken ham maddenin
yani sanayicinin üretim
yaptığı maddenin ithalat
payı geçtiğimiz yıldan bugüne
azaldı. Tüketim malı ithalatı bu
süreç içerisinde yüzde 15,7 artış
gösterdi. İthal edip satarken
enflasyonu düşüremeyiz” dedi. 

“NE YAZIK Kİ…”
Sanayide altıncı ay verilerinin

vurucu kısım olduğunun altını
çizen Savaşer, “İmalat sanayi
üretimi altıncı ay yüzde 6,9
küçüldü. İmalat sanayide geçmiş
yıllarda 2018’de ki kur
dalgalanmasından sonra yüzde 4
daralma görüldü. Pandemide dört
ve beşinci aylarda daralma devam
ederken ardından pozitif seyir
görülüyor. Geçtiğimiz sene
depremin etkisiyle yüzde 8,5
daralma sonra yine bir pozitif
ancak bu sene nisan ayında yüzde
1,5 mayısta yüzde 4 haziran ayında
yüzde 6,4 daralıyor. Geçmişte
daha büyük daralmalar yaşanmış
olsa da bu noktada devamlılık arz
eden bir hale geldi. Süreç
içerisinde istihdam tarafından da
işsizlik oranının artmasıyla karşı

karşıya geldik. Ne yazık ki bu
seyirle devam edecek” ifadelerini
kullandı. 

“İŞSİZLİK PATLAR”
“İhracatçımızı küstürdük çünkü

maliyeti tutturamadığımız için
satışlar yavaşladı” diyen Savaşer,
“Özellikle sanayi tarafındaki
firmaların çoğunda satış hedefleri
üçüncü çeyrek ve dördüncü çeyrek
için aşağı yönlü revize edildi. Buna
rağmen satışlar tutmuyor.
İhracattaki pazar payınızı
kaybettiğinizde bunun geri
kazanılması çok uzun yıllar alır.
Yurt içindeki talep düşürülmeye
çalışılırken hiç istenmeyen şeyi
yaparak üretimi zayıflattık.
İhracatçının desteklenmesi
üretimin artırılması gerek.
Böylece cari açığımızı da
kapatabiliriz. Bu şekilde giderse
işsizlik rakamları patlar. Ne yazık
ki bu yük imalat sanayinde ve en
büyük yük sanayicinin üzerinde.
Acil bir şekilde ihracatçı
üreticilere desteklenecek kredi

paketleri
çıkartılmalı.
Başkan
Yorgancılar’ın
dediği gibi SGK
prim desteği de
olabilir.
Adımların acil

bir şekilde atılması lazım” dedi. 

“FRENE BASILDI”
EBSO Başkanı Ender

Yorgancılar’ın açıklamalarını
değerlendiren ekonomist Bülent
Toptaş, enflasyonla mücadele
sürecinde bu sıkıntıların
yaşanmasının doğal olduğunu
aktardı. Toptaş, “Bu durumun tam
tersi bir dönemi 2021 yılında
yaşadık. Paranın bol, kredinin
ucuz, faizlerin düşük olduğu
süreçten geçtik. Türkiye’de büyük
bir parti verilmiş gibi oldu.
Geleceğe dönük harcanabilir
şeyler kısa bir zaman diliminde
tüketildi. Ardından ortaya çok
büyük bir enflasyon sorunu çıktı.
Geçen yıl haziran ayının ardından
frene basıldı” dedi.

“YAŞANANLAR DOĞAL”
Yılın birinci çeyreğinde önemli

bir büyüme rakamının geldiğini
ardından ikinci çeyrekte
büyümenin yüzde 2 civarına
düşerek yavaşlama gösterdiğinin

altını çizen Toptaş, “Her taraftan
yavaşlama sinyalleri geliyor. Bir
taraftan enflasyon var bir taraftan
durgunluk var. Bu durum
enflasyonla mücadelenin beklenen
sorunlarından bir tanesi. Talep
düşüyor, krediler azalıyor, satışlar
azalıyor ve üretimde geriliyor.
Yüksek enflasyonda doğal bir
durum” ifadelerini kullandı.

“ZAYIF BÜNYELİ”
Ender Yorgancılar’ın belirttiği

sorunlarla ilgili olarak Toptaş,
“Böyle bir durumda zayıf bünyeli
firmalar daha çok etkilenecek.
Rekabetçi olmayan, borçları
yüksek, yönetiminde sorunlar olan
kar ve zarar dengesi sürekli
değişen şirketler doğal olarak
sıkıntı yaşamaya devam edecek.
Bu durumda ekonomiyi çok iyi
tanımak gerekiyor. İnce ayarlar
yapılmalı. Sanayide nereler çok
katma değer üretiyor nerelerde
güçlendirme yapılırsa istihdam ve
büyüme etkisine katkı olur bunlar
planlanmalı. Teşvik planları doğru
seçilmeli. Doğru yapılanmalarla
ihracatın ve sanayinin belli
sektörlerinin teşvik edilmesi
mümkün olabilir. Ne yazık ki
bundan kurtuluş yok bu acıyı
hissetmekten kaçış yok. Çünkü
geçmişte çok ciddi hatalar yapıldı”
dedi. 

Tüketici fiyat endeksi ağustosta (TÜFE)
yıllık yüzde 51,97, aylık yüzde 2,47
arttı.TÜFE'deki (2003=100) değişim 2024
yılı Ağustos ayında bir önceki aya göre yüzde
2,47, bir önceki yılın Aralık ayına göre yüzde
31,94, bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde
51,97 ve on iki aylık ortalamalara göre yüzde
64,91 olarak gerçekleşti. Bir önceki yılın aynı
ayına göre en az artış gösteren ana grup
yüzde 28,96 ile ulaştırma oldu. Buna karşılık,
bir önceki yılın aynı ayına göre artışın en
yüksek olduğu ana grup ise yüzde 120,81 ile
eğitim oldu.Ana harcama grupları itibarıyla

2024 yılı Ağustos ayında bir önceki aya göre
azalan ana grup yüzde -1,10 ile gıda ve
alkolsüz içecekler oldu. Buna karşılık, 2024
yılı Ağustos ayında bir önceki aya göre artışın
en yüksek olduğu ana grup ise yüzde 11,34 ile
eğitim oldu. Endekste kapsanan 143 temel
başlıktan (Amaca Göre Bireysel Tüketim
Sınıflaması-COICOP 5'li Düzey) 2024 yılı
Ağustos ayı itibarıyla, 22 temel başlığın
endeksinde düşüş gerçekleşirken, 3 temel
başlığın endeksinde değişim olmadı. 118
temel başlığın endeksinde ise artış
gerçekleşti. (AA)

Kruvaziyerde 100 
bin yolcu heyecanı
İMEAK Deniz Ticaret Odası (DTO) İzmir
Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf
Öztürk, Ocak-Ağustos 2024
döneminde İzmir Alsancak
Limanı'na 36 gemi ile 94
bin 346 yolcunun ayak
bastığını belirterek,
İzmir'in 100 bin yolcuya
çok yaklaştığını söyledi.
Öztürk, 3 bin 895 yolcunun
da İzmir Limanı'ndan kruvaziyer
gemilerine bindiğini kaydetti. Yılın ilk 8
ayında Ulusoy Çeşme Limanı'na 80 gemi
ve 18 bin 321 yolcunun geldiğini, 25 bin
262 yolcu limandan gittiğini ifade eden
Öztürk, Ege Port Kuşadası'na 8 ayda
gelen gemi sayısının 330'a, yolcu sayısının
da 500 bine yaklaştığını söyledi. (DHA)

Ömer Alanlı, İzmir
Defterdarı oldu...
1 Eylül 2024 tarihinden itibaren geçerli
olmak üzere Hazine ve Maliye Bakanlığı
ile Gelir İdaresi Başkanlığı’nın (GİB) taşra
yapılanmasında değişikliğe gidildi.
Kararnameyle 29 ilde bulunan vergi
dairesi başkanlıkları defterdarlığa
dönüştürülürken bulundukları ilin ismini
aldı. Vergi dairesi başkanları, defterdar
unvanına sahip oldu. Vergi dairesi
başkanlığı bulunmayan 52 ilde
defterdarlık kurularak GİB ülke
genelinde tek tip örgüt yapısına
kavuşturuldu. Hazine ve Maliye Bakanlığı
taşra teşkilatında sunulan hizmetler,
GİB'e bağlı olarak kurulan defterdarlıklar
bünyesinde yerine getirilecektir. İzmir
Defterdarı olarak görevlendirilen İzmir
Vergi Dairesi Başkanı Ömer Alanlı, eski
Defterdar Şenol Gezer’den görevi teslim
aldı. (Haber Merkezi)

Sendikacı Bozat’ın
enflasyon çıkışı...
TÜİK Ağustos ayı enflasyon verilerini
açıkladı. Enflasyon verilerinin kamu
çalışanları ve emekliler üzerindeki
etkilerini değerlendiren Birlik Yerel
Sendikası Genel Başkanı Reşat Bozat,
maaş artışlarının yetersiz kaldığını ve
enflasyon farklarının düzenli olarak
maaşlara yansıtılması gerektiğini
vurguladı. Bozat, “Türkiye İstatistik
Kurumu’nun (TÜİK) açıkladığı verilere
göre Ağustos ayında enflasyon yüzde 2,47
arttı ve yıllık enflasyon ise yüzde 51,97
oldu Enflasyon Araştırma Grubu’na göre
Ağustos ayı enflasyonu yüzde 3,47, yıllık
enflasyon ise yüzde 90,35 olarak
açıklanmıştır. Öncelikle geçmişte oluşan
kayıplar karşılanmalı, sonrasında aylık
olarak enflasyon kayıpları maaşlara
yansıtılmalıdır” dedi. (Haber Merkezi)

Ege İhracatçı Birlikleri ağustos
ayında 1 milyar 548 milyon dolarlık
ihracat performansı
ortaya koydu. EİB, 2023
yılı ağustos ayındaki 1
milyar 508 milyon
dolarlık ihracatını yüzde
3 geliştirmeyi başardı.
Ege İhracatçı Birlikleri
üyeleri sanayi
sektörlerinde 808 milyon dolarlık
ihracata imza atarken, tarım
sektörlerinin ihracatı yüzde 6’lık
artışla 547 milyon dolardan 609 milyon
dolara yükseldi. 2024 yılında her ay
yeni bir rekor kıran maden

ihracatçıları da yüzde 33’lük ihracat
gelişimiyle 130,5 milyon dolar dövizi

Türkiye’ye
kazandırdılar.

Ocak-
Ağustos
döneminde
EİB’nin ihracatı
12 milyar 97
milyon dolar

olurken, EİB son 1 yıllık dönemde 18
milyar 185 milyon dolar dövizi
Türkiye’ye kazandırdı. Ege İhracatçı
Birlikleri çatısı altındaki 12 ihracatçı
birliğinin 7 tanesi ağustos ayında
ihracat artışı sağlarken, 5 ihracatçı

birliği 2023 yılı ağustos performansının
gerisinde kaldı. Ege Demir ve

Demirdışı Metaller
İhracatçıları Birliği 200
milyon 265 bin dolarlık
ihracatla EİB
bünyesinde ihracat
liderliğini
sürdürürken, 2023 yılı
ağustos ayına göre

ihracatta yüzde 5 kayıp yaşadı. 
Ege Su Ürünleri ve Hayvansal

Mamuller İhracatçıları Birliği ihracatını
yüzde 6’lık artışla 137 milyon dolardan,
145 milyon dolara taşırken zirve
ortaklığını sürdürdü. (Haber Merkezi)

İhracat Ağustos’ta yüzde 3 arttı
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EBSO Başkanı Ender Yorgancılar’ın sanayideki sıkıntıları dile getirdiği açıklamayı
değerlendiren ekonomistler çözümlerin acil bir şekilde uygulanması gerektiği görüşünde

ÖZELÖZEL
HABERHABER

MEMDUH
GÜNEY 

Ender Yorgancılar Hale Tok Savaşer Bülent Toptaş

EĞİTİM ZİRVEDEN İNMİYOR!
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Geçmek bilmeyen zihinsel ve fiziksel
yorgunluk, unutkanlık, kaslarda güçsüzlük, el
ile ayaklarda oluşan karıncalanma, uyuşma ve
yanma hissi… Yaşam kalitemizi ciddi
boyutlarda etkileyen bu sorunların nedeni
‘vitamin eksikliği’ olabiliyor! İç hastalıkları
uzmanı Dr. Özcan İnal, özellikle son yıllarda
çoğumuzun yakındığı kronik yorgunluk ve
unutkanlık gibi sorunların  vücudumuzda
biokimyasal işleyişin vazgeçilmez unsurları
olan vitamin eksikliğinden kaynaklanabileceği
uyarısında bulunarak, “Uzun süreli fiziksel ve
zihinsel yorgunluk ile unutkanlık gibi
problemlerin sorumlusu vitamin eksikliği
olabilir” diyor. (Haber Merkezi)

“Vitamin eksikliği” 
deyip geçmeyin! 

Prof. Dr. Mahmut Kaşkaloğlu, gelişen teknolojiyle
birlikte göz bozukluklarında lazer ve göz içi
mercek tedavisinin başarılı sonuçlar verdiğini
söyledi. Prof. Dr. Mahmut Kaşkaloğlu, göz
bozukluğunun yaşam kalitesini de olumsuz
etkilediğini dile getirdi. Prof. Dr. Mahmut
Kaşkaloğlu, “ Son yıllarda göz bozukluklarının
düzeltilmesi için çok sayıda başvuru oluyor. Uzağı,
yakını görememe veya netlik kaybı olarak
adlandırdığımız, miyopi, hipermetropi ve astigmat
bunların başında geliyor. Göz bozukluklarında en
basit çözüm gözlük ve kontakt lens kullanmaktır.
Eğer hasta bunları kullanmak istemiyorsa lazer
veya mercek ameliyatları tercih edilmelidir” dedi.
(Haber Merkezi)

Göz tedavisinde
yeni yaklaşımlar

93. İzmir Enternasyonel Fuarı, Ege’deki yaratıcı endüstrilerin gücünü gözler önüne
seren Create in İzmir Teknoloji ve Yaratıcılık Günleri’ne de ev sahipliği yapıyor 

Alanında uzman isimler, 5
Eylül’e kadar devam edecek
oturumlarda; oyun teknolojileri,
yapay zeka ve yeni teknoloji
trendlerine ilişkin önemli
bilgiler paylaşarak fuar
ziyaretçilerinin merak ettikleri
soruları yanıtlayacak.  

İzmir Ekonomi
Üniversitesi’nin (İEÜ)
yürütücülüğünde hayata
geçirilen Create in İzmir projesi
kapsamında, İzmir Teknoloji ve
İnovasyon A.Ş.'nin ortaklığıyla
gerçekleştirilen etkinlik serisi,
kreatif iş fikirlerinin ortaya
çıkmasına da zemin
hazırlayacak. Tasarım, oyun
geliştirme, yazılım, televizyon ve
sinema gibi farklı alanlarla
ilgilenen gençler, edinecekleri
bilgilerle kendilerine en doğru
kariyer rotasını belirlemek için
fırsat yakalayacak. 

17.30’DA BAŞLIYOR
4 Eylül Çarşamba günü

‘Geleceğin Şehirleri’ temasıyla
gerçekleşecek oturumun
konukları; İzmir Planlama
Ajansı Başkanı Prof. Dr. Koray
Velibeyoğlu, İEÜ Rektör
Yardımcısı Prof. Dr. Aslı
Ceylan Öner ve İzmir
Büyükşehir Belediyesi Genel
Sekreter Yardımcısı Şükran
Nurlu olacak. 5 Eylül Perşembe
günü gerçekleşecek ‘Yapay
Zekanın Yaratıcı Kullanımı’
başlıklı etkinlikte ise dijital

içerik üreticisi Ozan Sihay,
İzmir İnovasyon ve Teknoloji
A.Ş Yapay Zeka ve Akıllı Şehir
Teknolojileri Müdürü Doruk
Yazıcıoğlu ile Decktopus AI
CEO’su Noyan Alperen İdim,
bilgi ve tecrübelerini konuklara

aktaracak. Tüm etkinlikler, saat
17.30 ile 20.30 arasında İzmir
İnovasyon ve Teknoloji A.Ş.’nin

standında düzenlenecek.

İLK GÜN YOĞUN İLGİ 
İEÜ Yaratıcı Ekonomi

Uygulama ve Araştırma
Merkezi Müdürü Dr. Gözde
Çeviker, ilk gün yapay zeka

robotu Sophia’nın
katılımıyla
gerçekleşen
programın büyük ilgi
gördüğüne dikkat
çekerek İzmirliler’i
buluşmalara davet
etti. Dr. Çeviker,
“Create in İzmir
projesi kapsamında
gerçekleştireceğimiz
etkinliklerde, İzmir’i

yaratıcılık ve teknoloji merkezi
haline getirmek hedefiyle yola
çıktık. Yaratıcı endüstriler ile

teknolojiyi bir araya getirerek
İzmir’in geleceğini şekillendiren
konuları tartışmaya açıyoruz.
İzmir'in tarihi ve kültürel
zenginliklerini, modern
inovasyon ve teknolojilerle
buluşturarak şehrimizi daha da

ileriye taşımayı
amaçlıyoruz.
İzmir'in
vizyonunu
genişletmek ve
yaratıcı
endüstriler ile
teknolojiyi
entegre ederek
sürdürülebilir
bir gelecek inşa

etmek için bu etkinliklerin
büyük önem taşıdığını
düşünüyoruz” dedi. 
(Haber Merkezi)

Tayvan merkezli sıralama
kuruluşu NTU, Dünya
Üniversiteler Sıralaması 2024
raporunu açıkladı.
Değerlendirmeye göre Ege
Üniversitesi, dünya genel
sıralamasında 1101-1150
bandında, ziraat bilimleri
alanında ise dünyada 401-450
aralığında yer aldı. Sıralamaya
giren 7 Türk
üniversitesinden
biri olan Ege
Üniversitesi,
İzmir’de ise
sırlamaya
giren tek
üniversite
konumunda
bulunuyor. 

Ege
Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr.
Necdet Budak, “Araştırma
üniversitesi etiketi ile
ülkemizin küresel ölçekte
tanınan yükseköğretim
kurumları arasında ilk

sıralarda yer
alan

üniversitemiz,
uluslararası

sıralama
kuruluşlarının

değerlendirmelerinde de üst
sırlarda yer alıyor. Tayvan
merkezli sıralama kuruluşu
NTU tarafından yapılan
değerlendirmede, ülkemizden

sıralamaya giren 7
üniversiteden birisi de Ege
oldu” dedi. NTU,
üniversiteleri sıralarken;
Araştırma Verimliliği,
Araştırma Etkisi ve Araştırma
Mükemmelliği başlıkları
altında üniversitelerin çeşitli
zaman aralıklarındaki makale,
atıf ve h-index sayılarını baz
alıyor. (Haber Merkezi)

EÜ şimdi de NTU
sıralamasına girdi
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Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Stres, modern yaşamın ayrılmaz
bir parçası haline gelmiş
durumda. Yoğun iş temposu,

sosyal baskılar ve kişisel
sorumluluklar, çoğu zaman kendimizi
stres içinde bulmamıza neden oluyor.
Sevgili okur, stresle baş etmenin
tekdüze yollarını bir kenara bırakıp,
hayatımıza biraz eğlence ve yaratıcılık
katmanın vakti gelmedi mi?

Yazarınız bugün sizler için hiç
üşenmedi, oturdu ve stresle başa
çıkmanın yollarını derledi, tabii
kendince…

Günlük tutmak, kendinizi ifade
etmenin harika bir yolu ancak bunu
daha eğlenceli hale getirmek mümkün.
Sadece yazmakla kalmayın, aynı
zamanda renkli kalemlerle,
çıkartmalarla veya çizimlerle de
süsleyin. Bu şekilde, hem duygularınızı
daha iyi ifade edebilir hem de yaratıcı
sürecin tadını çıkarabilirsiniz. Günlük
tutmanın bu renkli versiyonu, kendinizi
daha iyi hissetmenize ve stresi
azaltmanıza yardımcı olabilir.

Dans etmek hem fiziksel hem de
ruhsal sağlığımızı destekleyen
mükemmel bir aktivitedir. Haydi, itiraf
edin: Hemen hepiniz ayna karşısına
geçip delicesine dans etmişsinizdir…
Günün stresini atmanın etkili
yollarından biri, sevdiğiniz bir şarkıyı
açmak ve evde serbest bir şekilde dans
etmek! Dans ederken, kendinizi
tamamen müziğin ritmine kaptırabilir
ve bu, stres seviyenizi önemli ölçüde
azaltabilir. Hem vücudunuz hem de
ruhunuz için bir nevi egzersiz ve
meditasyon gibidir.

Doğanın sakinleştirici etkisini her
zaman hissetmişizdir ancak bence bu
deneyimi daha da keyifli hale
getirebilirsiniz. Bir doğa yürüyüşüne
çıkın ve yanınıza fotoğraf makinenizi
alın. Doğanın güzelliklerini yakalamak
hem ruhsal olarak rahatlamanızı
sağlar hem de kendinizi bir fotoğrafçı
gibi hissetmenize yardımcı olur. Bu tür
yürüyüşler, doğal ortamda geçirdiğiniz
zamanın değerini artırır ve stresle baş
etmenize yardımcı olur.

Yeni bir hobi edinmek, stresi
azaltmanın yanı sıra kişisel
gelişiminize de katkıda bulunur.
Bahçecilik, müzik aleti çalma, el işi
veya yemek yapma gibi yeni bir
aktiviteyle ilgilenmek hem zihninizin
dinlenmesini sağlar hem de yeni
beceriler kazanmanıza yardımcı olur.
İlginç ve heyecan verici bir hobi
bulmak, stresle baş etmenin yanı sıra
yaşamınıza yeni bir anlam katabilir.

Gülmek, stresin etkilerini
azaltmanın en hızlı ve etkili yollarından
biridir. Komedi filmleri izlemek,
güldürü kitapları okumak veya
arkadaşlarınızla eğlenceli sohbetler
yapmak, ruh halinizi anında
iyileştirebilir. Kahkaha, stres
hormonlarını düşürür ve endorfin
salgılar, bu da kendinizi daha iyi
hissetmenizi sağlar. Gülmenin
gücünden yararlanarak stresle başa
çıkmanın keyifli bir yolunu keşfedin.

Sonuç olarak, stresle baş etmenin
birçok yaratıcı ve eğlenceli yolu mevcut.
Hayatınıza bu önerileri dahil ederek
hem kendinizi daha iyi hissedebilir hem
de stresi daha etkili bir şekilde
yönetebilirsiniz. Unutmayın, stresle
başa çıkma sürecinde kendinize uygun
ve keyif aldığınız yöntemleri bulmak,
sağlığınız ve genel iyilik haliniz için en
önemli adımdır. Hayatınıza renk katın ve
stresle baş etmenin keyfini çıkarın!

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Stressizliğe
kucak açma
zamanı

ayla1kublay1@gmail.com
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Özcan
İnal

Fuarda ‘teknoloji ve 
yaratıcılık’ buluştu
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YALÇIN KAYAN
Iğdır FK yolcusu
SÜPER Lig'de geride kalan 4 maçta
6 puan toplayıp namağlup 6'ncı
sıraya yerleşen Göztepe'de süresiz
kadro dışı bırakılan orta saha
oyuncusu Yalçın Kayan'ın Iğdır
Futbol Kulübü ile görüştüğü
bildirildi. Daha önce Süper Lig ekibi
Başakşehir ile de temas halinde
olan oyuncu için en ciddi teklifi Iğdır
FK'nın yaptığı ve transferin en kısa
sürede netleşeceği bildirildi. 2 hafta
önce oynanan Fenerbahçe maçında
takım arkadaşlarını beklemeden
soyunma odasına gittiği iddia edilen
ve teknik direktör Stanimir Stoilov
ile tartışıp kadro dışı kalan Yalçın,
Alanyaspor ve Bodrum FK
maçlarında tribünde oturdu. (DHA)

YEŞİL-kırmızılılar sezonun ilk haftası öncesi
yarın yapılacak taraftara açık antrenmanı toplu
olarak ziyaret edip teknik heyet ve futbolcularla
bir araya gelecek.

Karşıyaka taraftarı yeni sezon maratonu
öncesi antrenmanda meşaleler ve
tezahüratlarla oyuncuları maça motive edecek.
İzmir temsilcisinde taraftar 7 Eylül Cumartesi
günü saat 19.00'da başlayacak karşılaşmaya da
akın edecek. Alsancak Stadı'nın tribünlerinin ilk
hafta büyük oranda dolması bekleniyor.
Karşıyaka zorlu yeni sezon maratonu öncesi 
12 iddialı transfer yapmıştı. (DHA)

Altınordu'da Yusuf
Acer gözden düştü
TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'taki ilk
maçında evinde İnegölspor'u 2-0
yenerek sezona 3 puanla başlayan
Altınordu'da sol bek Yusuf Acer'in
gözden çıkarıldığı öğrenildi.
İnegölspor karşılaşmasında kadroda
yer almayan 27 yaşındaki savunma
oyuncusunun kendisine kulüp
aradığı belirtildi. Altyapısından
yetiştiği İzmir temsilcisine 2019'da
veda edip 4 yıllık aradan sonra geçen
sezon yuvaya geri dönen Yusuf,
kırmızı-lacivertli formayla 2023-
2024'te 2'nci Lig'de 27, kupada ise 1
müsabakada görev yaptı. (DHA)
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İZMİR Beşiktaşlılar Derneği’ni ziyaret
eden Beşiktaş İkinci Başkanı Hüseyin
Yücel ve Futbol Şubeden Sorumlu Yönetici
Feyyaz Uçar dernek önünde taraftarın
tezahüratlarıyla karşılandı. Dernek
Başkanı Özlem Tezişçi ile kameraların
karşısına geçerek basının sorularını
yanıtlayan Başkan Yücel gündeme dair
açıklamalarda bulundu. “Çiçeği burnunda
yeni seçilmiş kadın başkanımızın olması
bizler için çok değerli. İzmir bizim için çok
önemli. İzmir’imiz birkaç hafta önce çok
ciddi bir felaketle karşı karşıya kaldı. Tüm
İzmir halkına geçmiş olsun. Beşiktaş
camiası olarak her zaman İzmir’in
yanındayız. Sadece bir spor kulübü değiliz.
Her zaman sosyal projelerle öne çıkan bir
kulübüz” dedi.

“YABANCILAR GİTMİYOR”
Transfer gündemine ilişkin

açıklamalarda bulunan Yücel,
“Mario aramıza katılacak. Bizim
transfer yapmakta sıkıntımız yok.
Sıkıntımız mevcut oyuncuları
göndermekte. Şu anda Türkiye
Futbol Federasyonu 14 yabancıya
izin veriyor. Bizim 16 yabancımız var.
Kadromuzda bu sayıyı azaltamadığımız
transferde elimiz kolumuz bağlanıyor.
Göndermeye çalıştığımız 3 oyuncumuz var.
Burada oyuncuların karakterleri de çok
önemli. Kendilerine kulüpte bulsak bir
şekilde kalmak istiyorlar. Taraftarımız 
özellikle sol beke transfer istiyordu. Bizde 

istedik ve Young Boys’un sol beki  Jaouen
Hadjam ile ilgilendik. Temasa geçtik teklif
yapmak istiyoruz ancak yapamıyoruz.

Kendisi bedavaya kiralık gelecek
4,5 yada 5 milyon satın alma

opsiyonu olacaktı. Ancak maliyet
bununla kalmıyor. Bu oyuncuyu

almamız için Chamberlain’e 6,5
milyon vermemiz lazım ki fesih edelim.

UEFA listesinde son saatler. Mario’yu
bitirdik bununla ilgili de eleştiriler oldu
ama taraftarımız müsterih olsun
hocamızın istemediği hiçbir oyuncuyu
almadık. Angelo ismi ön plana çıktı ancak
Araplar devreye girince fiyat arttı.

Hocamız Mario isminde ısrarlıydı. Patron
o. O ne diyorsa bizde katkı sağlamaya
devam edeceğiz” dedi. 

“CİNLİK YAPIYORLAR”
UEFA Avrupa Ligi’nde Maccabi Tel Aviv

maçıyla ilgi olarak son gelişmelere dair
görüşlerini aktaran Yücel, henüz UEFA ile
bir diyalog olmadığını belirtti. Yücel, “Şu
an Dışişleri olsun federasyon olsun kendi
ülkemizdeki kuruluşlarla irtibat
halindeyiz. Gerekirse UEFA ile de
görüşeceğiz. Karşı taraf cinlik yapıyor.
Basın yoluyla lobi faaliyetlerine
başladılar. Maccabi takımı seve seve
İstanbul’a gelecek. Türkiye Cumhuriyeti
devleti çok büyük devlet. Misafirlik
açısından dünyanın en misafirperver
ülkesiyiz. Sporun içine politikayı alet
etmezlerse biz kendilerini gayet güzel bir
şekilde İstanbul’da ağırlarız” diye
konuştu. 

“DAHA SIK GELECEĞİZ”
Başkanın ardından söz alan Beşiktaş

Futbol Şube Sorumlusu Feyyaz Uçar, “12
yıldır İzmir, Urla’da yaşıyorum. Bundan
sonra da İzmirli bir Beşiktaşlı olarak
görevime devam edeceğim. İlerleyen
süreçte Başkanımızı da burada daha sık
göreceğiz” dedi. Dernek Başkanı Özlem
Tezişçi de hem başkan Hüseyin Yücel’e
hem de Feyyaz Uçar’a teşekkür ederek
başarılarının devamını diledi. 

ERKAN
KART
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TFF 3'üncü Lig 1'inci Grup'ta
şampiyonluk iddiasıyla

hazırlandığı sezonun ilk maçında
7 Eylül Cumartesi günü Alsancak
Stadı'nda Kırşehir FSK'yı konuk

edecek Karşıyaka'da taraftar
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TFF 2'nci Lig Beyaz Grup ekiplerinden Altay,
yeni sezonda kulübün sembol ismi Mustafa
Denizli'nin verdiği destekle moral buldu.
Siyah-beyazlı takımın evinde
24Erzincanspor'la 0-0 berabere kaldığı ligin
ilk maçında protokol tribününde yer alan
Mustafa Denizli camiaya, "Ben buradayım"
mesajı verdi. Tecrübeli futbol adamı eski
yardımcısı olan Altay Teknik Direktörü Gökhan
Karaaslan'ı da ilk sınavında yalnız bırakmadı.

Mustafa Denizli, Altay'ın şirketleşme kararı
aldığı mayıs ayındaki son genel kurula katılıp
ve kulübe yatırımcı bulmak için çaba
göstermişti. Yaz döneminde yatırımcı
adaylarıyla yapılan görüşmelerden sonuç
alamayan Altay'da mali sıkıntılar sürerken,
sözleşme uzatan kaleci Ozan ve santrfor Deniz
Kadah'ın takımda kalmasında Mustafa
Denizli'nin kaynak yaratarak pay sahibi olduğu
gelen haberler arasında. (DHA)
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SOMASPOR'DA
transfer bitmedi

TFF 2'nci Lig Kırmızı Grup'ta ilk hafta
maçında evinde Diyarbekirspor'u 2-0
mağlup eden Somaspor'da teknik direktör
Erman Güraçar, takıma takviyelerin
süreceğini söyledi.

Diyarbekirspor karşılaşmasında çok iyi
bir performans ortaya koyduklarını anlatan
Güraçar, "Sezona kazanarak başlamak çok
önemliydi. Bunu başardığımız için
sevinçliyiz. Oyuncularımı tebrik ederim.
Çok genç bir ekibiz, ilerleyen haftalar çok
daha zor olacak. Takviye yapmamız
gereken bazı bölgelerimiz var. Yönetim
kurulumuz ve biz bunun üzerine
çalışıyoruz. Transferlerimizi
gerçekleştireceğiz" dedi. (DHA)
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Küratörlüğünü Nihat Özdal’ın yaptığı, 20
sanatçının eserlerinden oluşan Digital
Echos Sergisi, 93. İEF kapsamında
Kültürpark Atlas Pavyonu’nda
ziyaretçilerini ağırlıyor. Sanatseverin
etkileşim kurarak deneyimlediği dijital
sergi, bu yıl teknoloji temasıyla açılan
İEF’te ziyaretçilerin yoğun ilgisiyle
karşılaştı. Dijital deneyim alanlarının
kurulduğu sergide Aylin Taslak’tan VR
Labyrinth Project, Garip Ay’dan İnteraktif
Ebru Sanatı Ekranı, Augmented Reality
Duvarı, Uzay Kampı Türkiye VR Gözlüklü
Simülasyon ve Bilim Kahramanları ile
Dünya Robot Olimpiyatı Deneyimi de yer
alıyor. VR gözlüklerini takarak farklı
diyarlara yola çıkan ziyaretçiler, uzay
boşluğunda dolaşabiliyor; hatta içinde
yaşadığı dünyayı uzaktan görebiliyor.
Ebru sanatının el ve kol hareketleriyle
yönlendirilerek şekillendirildiği dev
ekran ise özellikle çocukların ilgisini
çekiyor. Sergi hakkında bilgi veren
küratör Nihat Özdal, “Sergide VR
gözlüklerle çeşitli oyunlar, sanata
dokunup şekil verilebilecek dijital
deneyim alanları mevcut. İnteraktif,
deneyime açık ve fuarın ruhuna uygun bir
sergi. Sergimiz fuar süresince 16.00-
23.00 saatleri arasında ziyarete açık.
Atlas Pavyonu fuarın kalbinde ve
Türkiye’nin en güzel sergi salonlarından
bir tanesi. Ziyaretçilerimizi bu dijital
deneyimi yaşamaya davet ediyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

UNUTULMAZ ANLAR
İzmir Enternasyonal Fuarı kapsamında
düzenlenen çim konserleri büyük ilgi
görüyor. Sahne şovu, sesi ve şarkılarıyla
İzmirlilere keyifli bir akşam yaşatan güzel

şarkıcı Hande Yener, pop ve elektronik
müzikten oluşan en sevilen parçalarını
seslendirdi. Konsere, ellerinde Hande
Yener'in şarkı sözlerinden oluşan
pankartlarla katılan müzikseverler de
Yener’in “Benden bir tane daha yok”,

“Sebastian”, "Bodrum" gibi şarkılarına
hep bir ağızdan eşlik etti. (Haber Merkezi)

Yeşil Beydağ’da
kurtuluş coşkusu
Beydağ’ın düşman işgalinden kurtuluşunun
102. yıldönümü kapsamında çeşitli
etkinlikler düzenlendi. Program kapsamında
Beydağ Belediyesi önünden başlayan bando
eşliğinde kortej yapıldı. Belediye Başkanı
Şakir Başaran, 2 Eylül 1922'de Gazi Mustafa
Kemal Atatürk önderliğindeki Türk
milletinin gösterdiği kahramanlık ve
fedakarlıkla,
Beydağ'ın
işgalden
kurtularak
özgürlüğüne
kavuştuğunu
belirtti.
Törende her
yıl geleneksel
olarak
düzenlenen 32. Yerel Ürünler Kültürel
Etkinlikler Festivalinde, jüri üyelerinin
belirlediği en iyi incir yetiştiricileri belli oldu.
Etkinliklerde Deniz Melek ve Zakkum
Konseri düzenlendi. (Haber Merkezi)

Balkan esintileriyle
akşamlar ayrı güzel
Bornova Belediyesi’nin düzenlediği ‘Bornova Yaz Dinletileri’ kapsamında
sahne alan Grup Balkanot’un Balkan ezgileriyle kalabalığı coşturdu
DOYASIYA EĞLENDİLER
Çamdibi Atatürk Parkı’nda Alanı
dolduran vatandaşlar Balkan
şarkılarına hep bir ağızdan eşlik ederek
keyifli bir yaz akşamı geçirdi. Konserde,
kimi zaman hüzünlü melodilerle
duygusal anlar yaşanırken, kimi zaman
da eğlenceli parçalarla oyunlar oynandı
ve halaylar çekildi. Bornovalılar, Balkan
müziğinin coşkusunu doyasıya yaşadı.
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Türkiye’de flamingo kolonilerine
ev sahipliği yapan Tuz Gölü,
Düden Gölü ile Ankara’nın
çeşitli göl ve göletlerinde
flamingo yavruları bahar
aylarında yumurtalarını
kırarak hayata "Merhaba"
dedi. Ülkemizde "allı turna"
adıyla bilinen flamingoların bu
dönemde kuluçkadan çıkan
yavruları uçacak olgunluğa
erişti. Flamingolar sonbahar
aylarıyla birlikte daha sıcak
bölgelere göç edecek. (AA)

Son üç sezonda
sutopunda önemli
başarılara imza atan
İzmir Büyükşehir
Belediyesi Spor Kulübü,
U12 Kadınlar
Festivali’nde Türkiye
Şampiyonu oldu.

Konya’da düzenlenen
Sutopu U12 Kadınlar ve
Erkekler Festivali
müsabakalarında kız
takımı şampiyonaya hızlı
başladı. Gaziantep GSK
(A)’yı 13-2, Kayseri GSK
(B)’yi 26-0’lık skorla

yenen mavi-beyazlılar,
ikinci gün OTDÜ'yü 10-3
ile geride bıraktı. Final
maçında Büyükşehir
Belediyeli kızlar, Kayseri
GSK (A)'yı 11-10 yenerek
şampiyonluğa ulaştı. 
(Haber Merkezi)

Allı turnaların
görsel şöleni
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DAYANIŞMA VURGUSU
Bornova Yaz Dinletileri’ni vatandaşın
güzel zaman geçirebileceği etkinlikler
serisi olarak tasarladıklarını belirten
Başkan Ömer Eşki, “Grup Balkanot’un
enerjik ve samimi performansı bu
akşamı unutulmaz kıldı. Bu tür
etkinliklerle Bornovalılar arasındaki
dayanışma ve birlik duygusunu
güçlendirmeyi hedefliyoruz.
Vatandaşlarımızı farklı kültürel
zenginliklerle buluşturacağız” dedi.
(Haber Merkezi)


